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Rada Miasta w Myszkowie 

Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

 

Protokół nr XLIX/22 

XLIX Sesja w dniu 5 maja 2022r.  

Obrady rozpoczęto 5 maja 2022r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Daniel Borek 

3. Eugeniusz Bugaj 

4. Robert Czerwik 

5. Elżbieta Doroszuk 

6. Andrzej Giewon 

7. Beata Jakubiec-Bartnik 

8. Sławomir Jałowiec 

9. Zofia Jastrzębska 

10. Norbert Jęczalik 

11. Dominik Lech 

12. Beata Pochodnia 

13. Małgorzata Skinder 

14. Halina Skorek - Kawka 

15. Iwona Skotniczna 

16. Tomasz Szlenk 

17. Jacek Trynda 

18. Jerzy Woszczyk 

19. Adam Zaczkowski 

20. Tomasz Załęcki 

21. Ewa Ziajska - Łazaj 

Ponadto w sesji wzięli udział: 

1.Burmistrz Miasta Myszkowa  - p.Włodzimierz Żak. 

2. Zastępca Burmistrza Miasta - p.Iwona Franelak. 

2. Dyrektorzy jednostek podległych. 

3.Kierownicy wydziałów UM. 

4.Mieszkanka miasta. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta 

z dnia 7.04.2022r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Myszkowie za 

2021r. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok dla gminy Myszków. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na lata 2022 – 2034, 

b) zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2022, 

c) przyjęcia programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Myszków na rok 2022, 

d) zmiany uchwały Nr XXIII/186/16 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 1 września 2016r. 

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Myszkowa, 

e) wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego niezabudowanej 

nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Nowa Wieś, 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej w Myszkowie 

obręb Będusz, 

g) nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo Rzeczypospolitej), 

h) nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo Niepodległości), 

i) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy w trybie bezprzetargowym, 

j) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 

k) odstąpienia od sporządzenia opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów: Mrzygłódka, Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk 

oraz fragmentów obrębów Myszków i Ręby oraz w sprawie odstąpienia od sporządzenia 

opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla 

obrębów Będusz i Potasznia oraz fragmentów obrębu Myszków, 

l) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Myszkowa dla południowej części miasta w obrębach: Potasznia, Będusz, Mrzygłódka, 

Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów obrębów Myszków i Ręby, 

m) zmiany uchwały Nr VI/49/15 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 2 kwietnia 2015r. 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest gmina Myszków udostępnionych dla operatorów i przewoźników, 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie 

przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo 

zarządzającym jest gmina Myszków, 

n) przystąpienia Gminy Myszków do Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą „Jedźmy 

razem!" z siedzibą w Myszkowie, 

o) przyjęcia statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą "Jedźmy Razem!", 

p) uchwalenia zmiany do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 

8. Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 1.  

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

 

XLIX sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta 

w Myszkowie pan Jerzy Woszczyk. Powitał wszystkie osoby biorące udział w posiedzeniu. 

Poprosiła radnych o naciśnięcie przycisku kworum w celu sprawdzenia obecności oraz 

o zapisanie wyniku. Udział w posiedzeniu potwierdziło 21 radnych. Przewodniczący Rady 

Miasta poinformował, że podejmowane uchwały będą prawomocne. Przedstawił porządek 

posiedzenia. 



3 

 

 

 

Do punktu 2.  

Ustalenie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek sesji wszyscy radni otrzymali. 

Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku ? 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Do punktu 3.  

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta 

z dnia 7.04.2022r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z poprzedniej sesji z dnia 7.04.22r. 

został podpisany. Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

 

Do punktu 4.  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym od 7.04.2022r. do 5.05.2022r. (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że chce zadać trzy pytania. Pierwsze odnośnie boiska 

sportowego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 4. Wspomniał pan, że trwa weryfikacja 

dokumentów, bo coś tam się nie zgadzało, ale uważam, że to zostanie pozytywnie 

zweryfikowane, natomiast mam pytanie. Kiedy będzie rozstrzygnięcie tego konkursu czy tego 

przedsięwzięcia, do którego zostało zgłoszone boisko? Kolejna rzecz, panie burmistrzu 

zwracam się po raz kolejny do pana z pytaniem, z prośbą o udzielenie mi pisemnej 

odpowiedzi na zadane pytanie na sesji grudniowej odnośnie projektu budowy ulicy 

Siewierskiej. Ulica miała być budowana według projektu, który był poprzedni i się okazało, 

że ten projekt nie może być unacześniany, tylko musi być to nowy projekt. Pan burmistrz 

odpowiedział mi pisemnie, niemniej jednak nie chodzi o to, że ta odpowiedź mnie nie 

satysfakcjonuje, tylko ta odpowiedź jest niepełna i prosiłabym o pełną odpowiedź na to 

pytanie.  Trzecia rzecz. Wspomniał pan tutaj o związku „Jedźmy razem”. Ja miałam akurat 

okazję i przyjemność słuchania sesji powiatu ostatniej i tam radni odnosili się do chęci 

udziału miasta Myszków w projekcie i wspomnieli o pomysłach, które pan burmistrz zgłosił 

do Związku. Mianowicie o bezpłatnych przejazdach, o wyposażeniu autobusów w wi-fi, aby 

był komunikator odnośnie kolejnych przystanków. Proszę nam przybliżyć te pomysły, z 

którymi pan zgłosił się do Związku „Jedźmy razem”.   

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik zapytała czy na dzień dzisiejszy, jeżeli chodzi o projekt na 

budynek klubowy i korty tenisowe, to jest brak kontaktu z projektantem? Chciałam zapytać 

czy dział inwestycji jest w trakcie przygotowywania na komisję budżetową odpowiedzi 

w sprawie półtorarocznego kontaktu z projektantem? Miały być już miesiąc temu 

przygotowane, ile tam było maili, notatek służbowych i ilość telefonów, bo tu czytamy, w 

MOSiR-ze, że dyscyplinuje pan kolejnego projektanta, bo też już zaczyna się brak kontaktu z 
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nim. Czyli czy budynek na dzień dzisiejszy to jest odpowiedź: brak kontaktu z projektantem 

i czy dział inwestycji przygotowuje dla nas odpowiedź z miesięcznym opóźnieniem?  

Radny p.Dominik Lech powiedział, że ma pytanie w sprawie tego porozumienia, tego listu 

intencyjnego przy budowie regionalnej drogi rowerowej. Czy coś więcej na ten temat wiemy 

i którędy miałaby przebiegać ta droga rowerowa, czy jest więcej informacji czy to jest tylko 

jakaś propozycja ze strony tych gmin, tego porozumienia?  

Radna p.Małgorzata Skinder powiedziała, że wróci jeszcze do ulicy Zielonej, o której 

myślała, że temat ten będzie już zamknięty, ale niestety trzeba jeszcze tutaj parę słów 

powiedzieć. Mianowicie ta droga jest wykonana metodą podwójnego utrwalenia, podobnie 

jak odnoga od ulicy Kościuszki. Ta odnoga od ulicy Kościuszki jest w bardzo dobrym stanie, 

wygląda przyzwoicie, natomiast, jeżeli chodzi o ulicę Zieloną, ja tutaj tylko cieszę się, że 

pomimo tego, że mieszkańcy zgłaszali bardzo duże ubytki w tej drodze, one są znacznych 

rozmiarów, a droga jest wykonana w grudniu 2020, czyli to jest niedawny remont. Ona 

oczywiście została uzupełniona, ubytki zostały uzupełnione, z czego się mieszkańcy bardzo 

cieszą, tylko mają wątpliwości czy jest to wykonane trwale czy też przy większych opadach 

znowu się powtórzy sytuacja. Nie wiem czy tam ta masa asfaltowa była na tyle umieszczona, 

żeby to na trwale trzymało. Nie widzieli, żeby to było też jakimś tam powiedzmy walcem 

jeszcze utrwalone, więc obawiają się, że to może być też taka krótkotrwała naprawa. Wiem, 

że tam chyba jest 3 lata gwarancji na tą drogę i nie wiem, co będzie po prostu dalej. Bardzo 

bym prosiła, żeby zainteresować się czy to utrwalenie jest takie tylko tymczasowe czy jest to 

bardziej trwałe utrwalenie. Bardzo się cieszę, że tam kolejne zgody wpłynęły w zakresie 

oświetlenia czy dobudowy oświetlenia na tej ulicy. Mieszkańcy bardzo tam potrzebują tego 

oświetlenia, jest naprawdę potrzebne. Wiem, że tam się też zwierzęta pojawiają w porze 

nocnej, jest dużo dzieci, które się tą drogą przemieszczają. Proszę, żeby czuwać nad tym, 

żeby to szybko przebiegało. Jeszcze chciałabym wrócić do ulicy Jagodzińskiej, ponieważ 

byłam na tej ulicy. Ja to już wcześniej też zgłaszałam. Tam do numeru 15 jest położony frez. 

Mieszkańcy zgłaszają, że przy dużych opadach ten frez przesuwa się na niektóre działki 

i muszą później ponownie, sami już we własnym zakresie, rozsypywać. Ten frez też nie jest 

tak do końca dobrze położony i jest duża potrzeba, żeby od numeru 15 do 41 jakoś tą drogę 

utrwalić dlatego, że tam po jakichś większych opadach jest taka sytuacja, że mieszkańcy topią 

się w błocie, muszą później samochody wyciągać, jak na przykład przyjedzie jakiś tam 

samochód z opałem, to muszą jakieś deski rozkładać, żeby ten samochód przejechał. Druga 

sprawa- odwodnienie. Brakuje tam bardzo odwodnienia. Woda, która z ulicy Sucharskiego 

spływa, zalewa posesje, mieszkańcy się tam naprawdę męczą. Bardzo proszę, żeby się tym 

tematem też zainteresować na tej ulicy Jagodzińskiej.  

Radna p.Ewa Ziajska-Łazaj powiedziała, że w sprawozdaniu usłyszeliśmy potrzebę 

zwiększenia środków na zadanie: rozwój bazy mieszkaniowej, budowa budynku przy ulicy 

Millenium 32. Ja bym tylko prosiła o przypomnienie, jaki status mają te mieszkanie, czy to 

będą mieszkania socjalne czy komunalne. O ile wzrośnie zasób tych mieszkań? 

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że chce się zwrócić z pytaniem dotyczącym 

informacji w sprawozdaniu o strzelnicy miejskiej, odnośnie tego, że zwrócił się pan burmistrz 

do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o zbadanie poziomu hałasu na strzelnicy 

naszej w Myszkowie. Pytanie moje dotyczy konkretnie tematu, co zamierza pan zrobić, jaki 

ma pan scenariusz po kontroli tego hałasu, jeżeli okaże się, że poziom hałasu jest za wysoki, 

a co będzie, jak jest wystarczający i powiedzmy minimalnie od przekroczenia odbiega. Chcę 

powiedzieć, że bez względu na to, jakie będą wyniki tego badania temat nie zniknie, ten temat 
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zostaje i ten problem mieszkańców również zostaje i w związku z tym chciałem pana zapytać, 

jakie ma pan scenariusze dalsze na funkcjonowanie tej strzelnicy?  

Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że ma pytanie dotyczące tej inwestycji budowa ulicy 

Topolowej i ulicy Ceramicznej od numeru 13e do ulicy Malinowej. Tam pan burmistrz podaje 

termin realizacji do 20 lipca bieżącego roku. Mam pytanie czy to obejmuje obydwie części, 

czyli Topolową i Ceramiczną czy tylko dotyczy to ulicy Topolowej? Jeżeli to dotyczy tylko 

Topolowej czy zaraz mieszkańcy, zgodnie z rozmowami naszymi, będą mogli liczyć na to, że 

ten fragment ulicy Ceramicznej od 13e do Malinowej będzie zaraz wykonany, jako jedna 

inwestycja? Ta inwestycja jest pod nazwą Topolowa i Ceramiczna. Ponieważ jestem przy 

głosie więc pozwoli pan panie burmistrzu, że jeszcze poruszę dwa tematy. Zwracają się do 

mnie mieszkańcy ulicy Sadowej i proszą o zainstalowanie lustra przy wyjeździe z ulicy 

Sadowej na ulicę Słowackiego. Ulica Słowackiego jest ulicą bardzo ruchliwą, szczególnie 

przy wyjeździe w lewo, musza tam wyjechać na fragment ulicy, żeby zobaczyć czy samochód 

nie jedzie. Druga prośba o przejście z ulicy Ceramicznej z jednej strony na drugą, przejście 

dla pieszych gdzieś tam usytuować zgodnie z zasadami ruchu, ponieważ mieszkańcy 

przebiegają z jednej części ulicy Ceramicznej na drugą, przez ulicę Słowackiego, niestety w 

niedozwolonym miejscu. Bardzo proszę i uwzględnienie tych moich próśb. 

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że chce zadać kolejne dwa pytania. Nie wynikało to 

z pańskiego sprawozdania, ale moja wiedza pozwala mi pytać czy droga w ulicy Towarowej 

została już przekazana, bo wiem, że miało się to odbywać na dniach. Czy droga w ulicy 

Towarowej przez PKP została już przekazana gminie? Jeśli nie została przekazana, to proszę 

zanotować taką prośbę mieszkańców. Mieszkańcy proszą o zamontowanie lustra, nie przy 

samym zjeździe z drogi prowadzącej w kierunku Włodowic, ale przy wjeździe pod wiadukt 

dlatego, że tam jest ograniczona widoczność. My zdajemy sobie sprawę, że natężenie ruchu 

na tej drodze jest niewielkie, niemniej jednak to lustro na pewno przyczyniłoby się do 

utrzymania większego bezpieczeństwa, więc proszę albo teraz albo, jeżeli została przekazana 

albo na przyszłość, o rozważenie takiej możliwości. Zgłaszałam wczoraj na komisji 

rewizyjnej, żeby zwrócić uwagę na stan asfaltów ulicy Nadrzecznej w drugiej części, w tej 

części od mniejszych numerów, która idzie od ulicy Włodowskiej w kierunku ulicy Teodora 

Marszałka. Ta ulica była naprawiana, ta droga była naprawiana już w tej kadencji i tam 

zaczyna pękać asfalt. W związku z tym mam pytanie, czy nie istnieje jeszcze okres 

gwarancyjny tej drogi. Natężenie ruchu może jest większe i chciałam powiedzieć, że ten asfalt 

właśnie od ulicy Włodowskiej do połowy drogi, do ulicy Krakowskiej od początku był 

zdecydowanie gorszej jakości i teraz zaczyna pękać. 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że ma tu informację z pana burmistrza sprawozdania 

o inwestycji na budowę wodociągu przy ulicy Koziegłowskiej i Letniskowej. Były trzy oferty, 

jedna od 140-159 tyś, kwota tam jest zarezerwowana 50 tyś. Mam w związku z tym pytanie, 

jakie są plany, jeśli chodzi o te inwestycje, jaki tam scenariusz się pisze. Wspominał pan też 

o innych inwestycjach na temat budowy wodociągu. Natomiast chciałbym zapytać, są też inne 

drogi, czy coś się dzieje w tym kierunku? Bo tam też zaczęte są w innych miejscach miasta 

Myszkowa. Czy coś na ten temat wiadomo? 

Radna p.Halina Skorek-Kawka poprosiła o założenie dwóch luster w niebezpiecznych 

miejscach, bo nie ma widoczności przy wyjeździe samochodów, wyjazd z ulicy Górnej na 

ulicę Polną oraz wyjazd z bocznej ulicy ślepej Kochanowskiego na główną Kochanowskiego. 

Bardzo szybki jeżdżą tam samochody, nie ma widoczności z jednej i drugiej strony, jest 

bardzo niebezpiecznie i proszę o założenie tych dwóch luster. 
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Radna p.Elżbieta Doroszuk powiedziała, że też chce dodać prośbę, jeśli chodzi o lustro, które 

znajdowało się na ulicy J.Pawła II, przy wyjeździe z ulicy Ofiar Katynia. Ono od pewnego 

czasu zniknęło, a jest to bardzo niebezpieczny wyjazd, ponieważ znajduje się tam przy rejonie 

energetycznym parking i stojące samochody zastawiają widoczność. Bardzo proszę 

przywrócić, wpłynąć na to, aby to lustro mogło znów pojawić się w tym miejscu, w którym 

było. 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik powiedziała, że jeszcze chciała nawiązać do wypowiedzi 

koleżanki Ewy Ziajskiej-Łazaj, jeżeli chodzi o budynek na ulicy Millenium. Będzie to 

budynek socjalny, z tego co byliśmy informowani, będzie tam 14 mieszkań. Chciałam się 

zapytać, jaki będzie metraż tych mieszkań, bo jeżeli podzielimy 5,5 mln zł na 14, to jedno 

mieszkanie wychodzi koło 400 tyś, czyli tam metr to wyjdzie koło 10 tyś zł. Wydaje mi się, 

że jak na mieszkanie socjalne, to jest bardzo dużo, bo tutaj na Jana Pawła mamy mieszkania 

z balkonem, z windą, garażem podziemnym i metr jest od 5 700 zł  do 6 500 zł. Chciałabym 

uzyskać informację, jaki metraż będą miały te mieszkania, bo żeby się nie okazało, że 

mieszkanie socjalne wyjdzie miasto 15 tysięcy za metr kwadratowy.  

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że odpowie w kolejności zadawanych 

pytań. Pierwsze pytanie dotyczące boiska przy szkole w dzielnicy Mrzygłód. Złożyliśmy 

wniosek, ja nie znam dokładnego terminu, natomiast składane uwagi są kwestiami uwag, że 

nie coś jest źle w projekcie, tylko po prostu dofinansowujący zaleca pewien standard 

rozwiązań konkretnych urządzeń. To jest dla nas czasami kłopotliwe. Przypominam państwu 

naszą dyskusję, gdzie udało nam się, po trudnym rozmowach, ustalić, że bieżnia 

lekkoatletyczna nie będzie miała bardzo wysokiego standardu, a będzie przydatna i w moim 

odczuciu skrojona na miarę naszego miasta. Dodatkowe jakby obostrzenia, to zwiększenie 

później kosztów eksploatacyjnych. Jest troszeczkę chyba w tle coś takiego, że minister sportu 

skoro decyduje się dofinansować, to chce ten standard utrzymać jak najwyższy i najlepiej 

jeszcze, żeby to było certyfikowane i jeszcze grupa ludzi to, co roku doglądała. Nie chcemy 

się koniecznie we wszystkie te koszty eksploatacyjne dać wprowadzić. Oczywiście, jeżeli 

warunek dofinansowania jest nieugięty, to trzeba go spełnić, żeby dostać dofinansowanie. 

Datę, kiedy minister sportu zadecyduje nie znam, jak będę znał przybliżoną, to pani 

kierownik wydziału rozwoju przekaże taką informację. Jeżeli chodzi o odpowiedź ulicy 

Siewierskiej. Byłem przekonany, że tam jest odpowiedź na wszystko. Poproszę panią 

kierownik wydziału IM, żeby przejrzała odpowiedź i zgłoszę pani uwagę, że w pani odbiorze 

ta odpowiedź nie odpowiada na wszystkie zadane pytanie. Jeżeli chodzi o „Jedźmy razem”, 

szczegóły mojego wystąpienia macie państwo załączone w dzisiejszym załączniku, 

w uzasadnieniu do uchwały. Wyjaśnię tylko, że to spotkanie, które odbyło się w kwietniu, 

ono było o tyle cenne, że miałem okazję poznać głosy każdego z włodarzy gmin, które w tym 

związku już są i uzmysławiałem, że organizacja transportu dla całego związku diametralnie 

się zmieni, choćby z uwagi na kwotę, choćby z uwagi na to, że będzie to pełny przetarg 

unijny z długimi terminami i że na pewno nie będziemy chcieli, jako gmina, zmniejszyć 

standardu dotychczasowego funkcjonowania linii autobusowych i ten standard został 

określony w piśmie. Państwo macie dokładnie to wystąpienie. Odpowiedź Związku jest 

pozytywna, będziemy jeszcze wyjaśniać, bo ja tak na odruch nie widzę powodów do 

zwiększania na przykład udziału finansowego gminy Myszków w Związku, skoro każdy 

będzie płacił i pokrywał koszty swoich linii. W związku z powyższym, jeżeli nawet 

wejdziemy w jakieś inne tam standardy czy cenniki, to jest jakby kwestia robocza. Myślę, że 

z koleżanką i kolegami samorządowcami, naszymi sąsiadami, to domówimy. Drugie pytanie 

zadała p.Beata Jakubiec-Bartnik. Sensu stricte nie mogę powiedzieć, że nie mam kontaktu 

z projektantem, bo jak dzwonimy, to po wielu próbach udaje nam się dodzwonić do biura 
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projektowego i odpowiada pani w sekretariacie. Nie mogę powiedzieć, że nie ma w ogóle 

kontaktu, natomiast do dzisiaj jest nieprecyzyjna odpowiedź, bo ciągle wiemy, że niewiele 

ponoć czasu, tam chyba się mówi o czterech dniach pracy, zostało do wykonania, zwalanie 

później na jakiegoś podwykonawcę, że coś jeszcze ma dopełnić, natomiast nie jest 

dotrzymywane słowo w przesłaniu nam kompletnej dokumentacji. Na czym polega problem? 

Problem polega na tym, że my już chyba od któregoś tam lutego mamy ważne pozwolenie na 

budowę, natomiast nie mamy pozostałych części dokumentacji, które pozwolą nam opisać 

przedmiot zamówienia. Jeżeli teraz, na przykład w najbliższych dniach, nie wiem, kiedy rząd 

zadecyduje o rozstrzygnięciu Polskiego Ładu i wtedy by się okazało, że szczęśliwie 

dostaniemy dofinansowanie na ten cel, to wtedy będziemy mieć pół roku na przygotowanie 

się do przetargu i tu jakby rozumiem waszą troskę, sam się o to martwię. Ostatnio 

skontaktowaliśmy się, nasz pracownik z biurem projektowym, ponoć mamy to wreszcie 

uzyskać, ale ja nie mogę państwu za stronę, która już niejednokrotnie składała deklarację, nie 

dotrzymała słowa, powiedzieć, że już na pewno teraz, tym razem tak będzie. Mam nadzieję. 

że tak będzie. Jeżeli chodzi o zestawienie jakby kalendarza naszych rozmów z projektantem. 

Jest taka odpowiedź przygotowywana. Ja nie śledzę każdej odpowiedzi, każdego pisma 

w urzędzie. Wydaje mi się, że opóźnienia nie powinno być, zwłaszcza, że już niektórzy 

z państwa mieli uwagi, co do opóźnień w odpowiedzi na wasze pytania. Pracownicy, którzy 

zaniedbali, zostali pouczeni, żeby więcej takie sytuacje się nie zdarzały. Chcę tylko 

nadmienić, że dzieje się to kosztem innej pracy. Jeżeli chodzi o kwestie polityki rowerowej. 

Pierwotne podejście do mapy rowerowej województwa śląskiego zakładało omijanie 

ścieżkami rowerowymi naszego miasta. My zadbaliśmy o to, bo w tej polityce rowerowej, 

wojewódzkiej nie chodzi o ścieżki rowerowe jakieś tam atrakcyjnie turystycznie,  co chodzi 

o możliwość połączeń takich przelotowych, tranzytowo- rowerowych. Może być czasami 

inny charakter tej ścieżki rowerowej, ale generalnie chodzi o to, żeby rowerzysta na przykład 

jadąc od Częstochowy, przejeżdżając przez sąsiednią gminę Poraj, mógł przejechać przez 

Myszków i pojechać na przykład do gminy Poręba albo do gminy Włodowice. O taki system 

jakby połączeń chodzi. My w tym zakresie zgłosiliśmy takie postulaty. Na mapę w tej chwili 

Myszków został wprowadzony, jako miasto, przez które ścieżki mają przejść i to, o którym 

przebiegu pan radny Dominik Lech pyta, to ono w części miałoby się wkomponować 

w ścieżkę rowerową, która powstanie przy drodze powiatowej, tu mówimy o Paderewskiego, 

miałaby skręcać w ulicę Spacerową i w tamtym kierunku łączyć się z Porębą czyli przez ulicę 

chyba Porębską, koło dawnego schroniska, tutaj weszlibyśmy nawet w dość bym powiedział 

malownicze i mniej ruchliwe tereny. Jest wola wszystkich gmin, natomiast jest teraz taka 

walka, to jest rywalizacja, my współpracujemy ze sobą, ale czasami dochodzi do tego, że ktoś 

chce tą ścieżkę przeciągnąć do swojej gminy. Jeżeli ona się znajdzie w innej gminie, to może 

na tym stracić sąsiednia gmina i w najbliższych dniach też o te nasze interesy będzie 

pracownik, który się u nas tym zajmuje, dbał, bo kolejne spotkanie rozpoczyna się dzisiaj, 

trwa jutro w Rudach Raciborskich i tam jest nakreślanie tej polityki. Jest w tej chwili też 

mowa jeszcze o drugiej linii rowerowej, która też ma szansę przebiegać przez Myszków, bo 

ona z kolei ma nawiązywać do koryta rzeki Warty. Natomiast ja państwu to, co stanie się 

docelowe, bo to dla państwa może być interesujące i istotne później nawet przy planach 

inwestycyjnych, dotyczących budowanych dróg, przedstawię państwu. Natomiast dzisiaj nie 

jestem w stanie państwu powiedzieć ile tak naprawdę tych wariantów jest i którędy ma to 

przechodzić. Jeżeli będziemy mieć już klepniętą przez urząd marszałkowski mapę rowerową, 

będziemy wiedzieć, gdzie te ścieżki rowerowe mają przebiegać, to wtedy państwu takie coś 

przedstawię. Dlaczego to jest ważne? Dlatego, że pierwotnie w zamyśle, oczywiście mając na 

uwadze tutaj też pozyskiwanie środków unijnych, które w tej chwili z uwagi na różne sytuacje 

na świecie i w Europie utknęły, to nie chodzi o to, żeby wykreślić tylko te ścieżki, tylko, że 

wtedy będzie konkretnie obiecane dofinansowanie i wtedy przy okazji budowy jakiejś drogi, 
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można uatrakcyjnić drogę poprzez pokrywanie kosztów kwalifikowanych budowy ścieżki 

rowerowej przy takiej drodze. Jeśli chodzi o pytanie pani radnej Małgorzaty Skinder. My 

porównujemy te technologie, które tak bardzo się państwu spodobały. Pamiętajcie państwo, 

że to nie jest technologia inwestycyjna, tylko to jest technologia remontowa. Ona tak 

naprawdę, mamy już teraz takie pierwsze doświadczenia, zależy od szeregu czynników. 

Oczywiście mogą być to też takie czynniki, które pani wymieniła, że na przykład wykonawca 

na jednej budowie miał lepszą jakość materiału, a na innej miał gorszą jakość materiału. My 

raczej podejrzewamy coś innego, że póki co tam, gdzie na przykład na pasie drogowym 

o szerokości 5 m robimy 3,5m pas drogowy, który jest lekko wyniesiony i wyprofilowany po 

to, żeby woda z niego odpływała na pobocza tak, jak w przypadku zacytowanej tej odnogi do 

ulicy Kościuszki, to wtedy się to trzyma lepiej. Tam, gdzie woda nabiera większego rozpędu, 

bo są spadki poprzeczne w drodze, jak mamy w przebiegu ulicy Zielonej, tam po prostu 

wyraźnie widać, że woda działa szybciej i nie sprawdza nam się to. Na pewno tego typu drogi 

nie będą się sprawdzać na wąskich uliczkach, bo wtedy nie ma gdzie tej wody odprowadzić. 

To takie pierwotne spostrzeżenia, natomiast my z tego co wiem, interweniujemy jeszcze 

w sprawach posiadanej gwarancji i co będzie się dało, to po prostu ten standard drogi 

będziemy chcieli poprawić. Jeżeli chodzi o ulicę Jagodzińską. My dlatego zrobiliśmy ten 

remont drogi w tej technologii, natryskiwania tej nawierzchni na tym odcinku, który mieliśmy 

przygotowany prawnie. Ten odcinek, który pani radna wskazuje, faktycznie tam było takie 

zdarzenie w zeszłym sezonie grzewczym, że ciężarówka z opałem utknęła w bardzo miękkiej 

drodze i był problem nawet, ona przez blisko 2 dni była na tej drodze unieruchomiona. To jest 

po prostu w całej rozciągłości odcinek drogi nieuregulowany i tam nie podejmiemy tego 

prawnego ryzyka, żeby realizować drogę. Bo inaczej jest, kiedy my występujemy z remontem 

dróg, gdzie na przykład jest tam właściciel albo przyszły właściciel taki, że wiemy, że nie 

trafi to w prywatne ręce i to nasze podejście jeszcze będziemy musieli obronić. Jeżeli chodzi 

o pytanie pani radnej Ewy Ziajskiej-Łazaj i jednocześnie wystąpienie ostatnie pani Beaty 

Jakubiec-Bartnik, nie wiem skąd informacje o tym, że to mają być mieszkania socjalne. To są 

mieszkania komunalne, będzie ich około 14. Natomiast w dzisiejszych realiach rynkowych te 

ceny po prostu są realne. Dzisiaj metr kwadratowy mieszkań wzrósł, ceny materiałów wzrosły 

i w naszej ocenie, gdybyśmy wiedzieli, że to jest za drogo, nie proponowalibyśmy państwu 

dzisiaj w budżecie zmiany polegającej na tym, żeby zwiększyć i tak już wątły zasób 

mieszkaniowy gminy o kolejne 14 mieszkań. Natomiast będzie to standard mieszkań 

komunalnych, tam będzie wśród tych mieszkań jeszcze dwa lokale użytkowe, jeden 

z przeznaczeniem dla filii poczty, która się tam znajduje. Pytanie pana radnego Sławomira 

Jałowca dotyczące strzelnicy, Ja dzisiaj jakby nie wybiegnę za bardzo do przodu, co do 

scenariuszy. Jedno mogę powiedzieć, że na pewno będziemy szli w takim kierunku, żeby 

strzelnica funkcjonowała, a żeby jej uciążliwość była jak najmniejsza. Badanie jest po to, 

żeby rozwiać narzędziem obiektywnym, choćby nawet właśnie dookreślić to scenariusze, co 

powinniśmy robić w przypadku, kiedy wyniki tego badania poznamy. Ja boleję nad tym, że 

instytucja, tak naprawdę wczoraj czy przedwczoraj nas poinformowano, że najwcześniej 

dadzą radę tak, jak przeczytałem w sprawozdaniu dzisiejszym, natomiast mnie się wydawało, 

że można byłoby to badanie zrobić wcześniej. Jeszcze będziemy tu telefonicznie 

interweniować, bo im wcześniej będziemy znać wynik badań, to będzie on miał wpływ na 

scenariusze. Docelowo, to co była dyskusja na komisji, rozmawiałem podczas ostatniego 

święta z panem posłem Trepką, będziemy szukać rozwiązania, żeby tą strzelnice jeszcze 

bardziej wyciszać, bo o to chodzi, bo jeżeli chodzi o walory i standard bezpieczeństwa, to on 

już wyraźnie się poprawił. Jeżeli chodzi o pytanie pani radnej Iwony Skotnicznej, ulica 

Topolowa. Tamto zadanie określa następną rzecz do zrobienia czyli odcinek ulicy 

Ceramicznej. Ona jest wprowadzona, jako nazwa zadania, natomiast środków finansowych na 

ten cel nie mamy zabezpieczonych. Myślę, że jak uda się uporządkować te wszystkie kwestie, 
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a przede wszystkim obsłużyć te wszystkie wnioski, które mam nadzieję, uzyskają akceptację 

rządu w Polskim Ładzie, to wtedy będziemy mogli dopiero spojrzeć i układać budżet na 

dalsze lata. Myślę, że to będzie miało miejsce przy projekcie następnego budżetu. Natomiast 

dzisiaj trudno mi jest deklarować, że już, bo ja pamiętam oczywiście moją deklarację, że 

niezwłocznie przystępujemy do następnej drogi, natomiast ja nie przewidziałem tego, że 

będzie pandemia, że będzie inflacja rzędu 15% i że będzie wojna w Ukrainie. Więc to są takie 

czynniki, które czasami nasze pierwotne plany przesuwają, natomiast pamiętam o mojej 

deklaracji i na pewno będę chciał po zakończeniu ulicy Topolowej, przystępować do prac nad 

tą drugą częścią. Później pojawiła się grupa zgłoszeń państwa dotycząca luster. Oczywiście 

wszystkie państwa uwagi dotyczące luster zapisaliśmy. Na niektóre z nich ja, nie będąc 

ekspertem w tej sprawie reaguje, że wydaje mi się wniosek ze wszech miar słuszny, natomiast 

proszę też o zrozumienie ze strony państwa, że te lustra powstają w oparciu o tych, którzy na 

ruchu drogowym, na przydatności i poprawie bezpieczeństwa tych luster się znają. Proszę mi 

uwierzyć, w sporadycznych przypadkach, na razie państwo może poza jedną propozycję nie 

zgłaszaliście takich, słyszeliśmy od na przykład policji czy od ekspertów z Powiatowego 

Zarządu Dróg, że wstawienie lustra pogłębi nieuwagę kierowcy. Wtedy może się okazać, że 

któryś z tych państwa wniosków złożonych nie spotka się z akceptacją tych, którzy będą to 

fachowo opiniować. Natomiast wszystkie wnioski, które państwo wiecie, to zgłoszę, 

a jednocześnie, jak słuchają mieszkańcy, mam do nich apel, żeby, jak się pojawi lustro, to 

jeździć tak jakby go nie było i z niego korzystać, a nie odwrotnie, pojawiło się lustro 

zmieniam nawyki, bo wtedy naprawdę robi się niebezpiecznie. Nie chcemy, żeby narzędzia, 

które mają poprawić bezpieczeństwo w ruchu drogowym, żeby nieopatrznie nie działały 

w drugą stronę. Co do lustra na skrzyżowaniu Ofiar Katynia z ulicą Jana Pawła II. Tutaj też 

kolejny mój apel. Osobiście raz miałem takie zdarzenie, że pouczałem naszego mieszkańca. 

Lustra ustawiają służby miasta, a nie każdy mieszkaniec, jak mu jest wygodniej je ustawić. 

Bardzo proszę tego nie robić, bo to są czyny niedozwolone, a takie przypadki mieliśmy i ze 

zgrozą dzisiaj wysłuchałem, zaraz będę kogoś wysyłać, sprawdzać, że lustro było, a według 

zgłoszenia pani radnej, już go nie ma. Tak nie może być, musimy szanować nasze pieniądze, 

bo po to wydajemy na te lustra, żeby one służyły mieszkańcom, a nie żeby znikały. 

Radny p.Dominik Lech (Ad vocem) powiedział, że chce się odnieść w sprawie tej drogi 

regionalnej. Jeśli byłaby taka możliwość, chciałbym uczestniczyć w tych rozmowach, które 

będą w najbliższym czasie. Jeśli mógłby pan też nakreślić, bo tam było 9 gmin 

wymienionych, które to są gminy i żeby też w tych rozmowach mógł wziąć udział ktoś 

z wojewódzkiego zarządu dróg, bo myślę, że lepszym rozwiązaniem byłoby skorzystanie 

z projektu, który już był opracowany i ciąg pieszo-rowerowy szedł ulicą Pułaskiego. To już 

by było połączenie gminy Poręba z gminą Myszków. Taki projekt był opracowany, nieraz 

o tym przypominałem. Chciałbym brać udział w najbliższym takim spotkaniu, bo nie 

chciałbym, żeby znowu został pominięty ten odcinek i wydaje mi się, że to byłoby najlepsze 

rozwiązanie, żeby takie połączenie pieszo-rowerowe zrobić i nakreślić to właśnie innym 

gminom, innym zarządcom. 

Radna p. Małgorzata Skinder powiedziała, że chce dopytać jeszcze o odwodnienie w ulicy 

Jagodzińskiej. 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik (Ad vocem) powiedziała, że pan burmistrz nie odpowiedział, 

jaki będzie metraż tych mieszkań na Światowicie? Tutaj sprawdziłam, jeśli chodzi o te ceny 

to m
2
 w Katowicach  9 tyś zł, Wrocław 10 tyś zł, Kraków 10 tyś zł, Częstochowa 6 tyś zł, 

Warszawa 13 tyś zł, Myszków 5-6 tyś zł. A te budynki nas wyjdą prawie tyle, co w 

Warszawie. Ile będzie metraż tego mieszkania komunalnego?  
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Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że pan burmistrz odpowie na wszystkie pytania, 

które teraz państwo radni ad vocem zadają.  

Radna p.Ewa Ziajska-Łazaj powiedziała, że słusznie pan burmistrz zauważył, że zwiększenie 

wątłego zasobu. Zapytała ile średnio oczekuje się na takie mieszkanie komunalne, jaka jest 

lista osób oczekujących? 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że radni poruszyli budowę mieszkań komunalnych 

na ostatniej komisji. Przecież też pan burmistrz przedstawił nam plany inwestycyjne. 

Jesteśmy dumni, że są zakłady, które chcą budować dla swoich mieszkańców. Ja rozumiem, 

że mieszkanie stało się towarem, ale też chciałbym ponowić tu apel do pana burmistrza, że 

szczególnie w tych uzasadnionych przypadkach, dla ludzi pokrzywdzonych przez los, 

doświadczonych przez los, żeby my jako rada wyrazimy zgodę, tak myślę, na sprzedaż w tych 

sytuacjach trudnych, mieszkania komunalnego.  

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że podpisuje się pod słowami pana 

przewodniczącego Woszczyka. Często na ten temat rozmawialiśmy, że są przypadki, kiedy 

ludzie czekają latami, żeby wykupić sobie mieszkania. W związku z tym liczę na to, że pan 

burmistrz ten temat już zrealizuje. To jest jedna rzecz, ponieważ ten temat wyniknął z pytań, 

które były w tej chwili zadawane. Następne pytanie, które miałam zadać, ale po prostu w tym 

momencie zadaję. Chodzi mi ulicę Wolności. Tam pan burmistrz w sprawozdaniu napisał, że 

są problemy. Ponieważ jest to inwestycja miasta i powiatu,  czy mamy się martwić, że te 

problemy mogą być na tyle duże, że ta inwestycja jest zagrożona?  

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że chce dopytać czy zanotował sobie pan burmistrz 

informację o ulicy Nadrzecznej? 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że chciał tylko ponowić prośbę  o odpowiedź na 

pytania. 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że faktycznie na kilka kwestii zapisanych 

nie odpowiedział i bardzo dziękuje panu Tomkowi za to, że przekazał to w taki 

przyjemniejszy sposób. Jeżeli chodzi o przejście dla pieszych zgłoszone przez panią radną, to 

jak najbardziej zgłosimy. Chcę tylko zwrócić uwagę na to, że te przejścia też muszą spełniać 

określony standard. Tutaj dla drogi powiatowej na całe szczęście standard nie jest tak 

wyostrzony, jak dla drogi wojewódzkiej, gdzie w drodze wojewódzkiej wręcz zarządca drogi 

ma prawo nie zgodzić się na przejście dla pieszych, bo ono może zwiększać 

niebezpieczeństwo dla mieszkańców. Myślę, że tutaj powiat będzie miał elastyczniejsze 

podejście, a faktycznie uruchomienie funkcjonalności układu dróg Klonowa-Sadowa, 

w połączeniu z drogą powiatową, będą się prosić o uregulowanie. To na pewno zostanie 

zgłoszone. Jeżeli chodzi  o ulice Nadrzeczną też sprawdzimy, bo tak, jak pani radna tu 

zauważyła też mi się tak wydaje, że jeszcze ją mamy w okresie gwarancji, choć czas leci 

szybko. Pierwsze drogi asfaltowe, które kładliśmy dostawały np. 9 lat gwarancji, a już 

upłynęło 12 lat od położenia tych pierwszych nakładek i niektóre z nich już nie będą, ale 

Nadrzeczna była robiona nieco później, więc wydaje mi się, że ona jeszcze będzie miała 

gwarancję. Oczywiście osobną kwestią jest przyczyna pęknięć. Czy ona jest wynikiem 

nieprawidłowej pracy czy też wynikiem innych jakichś zdarzeń, ale to już będzie oceniał 

inspektor drogowy. Jeżeli chodzi o wystąpienie dotyczące ścieżek rowerowych. Pan radny nie 

zrozumiał jakby intencji. To nie jest tak, że państwo wiecie o tym, że na przykład w ulicy 

Zamenhoffa zaprojektowana jest ścieżka pieszo- rowerowa dwukierunkowa, która poprawi 
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bezpieczeństwo i wprowadzi istotny odcinek drogi rowerowej łączący powiat myszkowski 

z powiatem zawierciańskim  w kierunku Góry Włodowskiej i miejscowości Włodowice. Ale, 

jeżeli organ zewnętrzny mówi na takich i na takich warunkach można uzyskać 

dofinansowanie, o ile ta ścieżka będzie przebiegać przez twoje miasto, to nie patrzymy na to, 

gdzie chcielibyśmy, żeby ta ścieżka była, tylko my przede wszystkim w tej chwili toczymy 

negocjacje i trudne rozmowy w pogodzeniu stanowisk różnych gmin, żeby ona w ogóle 

przebiegała przez Myszków. Nie wyprowadzimy jej naraz w kierunku Będusza i Smudzówki, 

skoro ideą prowadzenia ścieżki rowerowej jest, jak najbliżej koryta rzeki Warty. My nie 

możemy dostarczyć komuś argumentów w drugą stronę, że zaprzeczymy przebiegowi tej 

ścieżki. My państwu przedstawimy, jak to wygląda i mam prośbę o takie zaufanie. My mamy 

pracownika, jest to Paweł Skotniczny, on zna się na tym, co związane z rowerami i dobrze 

reprezentuje naszą gminę, jeździ na wszystkie spotkania i nad tym czuwa. Więc pozwólcie 

nam pracować, nie wysyłajcie sygnału nieufności, że jak wy będziecie, to już na pewno się 

ścieżka pojawi w tym czy innym miejscu. My naprawdę o to zabiegamy. Jeżeli chodzi 

o pytanie Pani Małgorzaty Skinder o odwodnienie. Odwodnienie na drogach gruntowych, 

praktycznie przy każdej z nich nie robimy odwodnienia. To nie jest droga, w której powstała 

pełna inwestycja z kratkami kanalizacji deszczowej, z separatorem, który je zgodnie 

z zasadami odprowadza do cieku wodnego, tylko my poprawiliśmy nawierzchnię 

i używalność kawałka drogi ulicy Jagodzińskiej. Więc tam odwodnienia nie ma i słusznie 

pani radna zauważyła, że tam nie ma odwodnienia. Na większości dróg gruntowych my to 

odwodnienie załatwiamy na zasadzie takiej, żeby gdzieś mogło na pobocze odpłynąć 

i wsiąknąć.  Jeżeli chodzi o metraż mieszkań. Prosiłbym, jeżeli mogę prosić, o wyrozumiałość 

państwa, że dużo informacji przetwarzam, ale najzwyczajniej w świecie nie wiedziałem, jaki 

jest metraż mieszkań. Więc 4 mieszkania, bo to są dwa bliźniacze budynki. Proszę zwrócić 

uwagę, że w kosztach tej inwestycji jest również rozbiórka i przygotowanie terenu na ten cel, 

jest budowa w bryle tych dwóch budynków o charakterze użytkowym, natomiast na parterze 

są  to 4 mieszkania, po 49,12 metra kwadratowego i na pierwszej kondygnacji 46,34 też 4 

mieszkania i to są dwa takie bliźniacze czyli to trzeba pomnożyć razy dwa. Jeżeli chodzi 

o mieszkania. W 2011r. ja zastałem kolejkę mieszkaniową osób, niektóre osoby czekały 

nawet 6,5 roku na mieszkanie. Dzisiaj, ta kolejka pierwotnie się skróciła do około 3 lat, 

dzisiaj wydłuża się ponownie. Na to się składa szereg procesów, bo przybywa ludzi 

z kłopotami społecznymi i socjalnymi, a my niebezpiecznie wyprzedaliśmy mieszkania. My 

w tej chwili mamy naprawdę niewiele mieszkań, jak na potrzeby naszej gminy, jak na 

potrzeby naszych mieszkańców. W tej chwili oceniam kolejkę mieszkaniową na 3,5 roku, 

natomiast tutaj, jak państwo składacie apel, ja powiem tak. Najpierw musimy zwiększyć 

podaż mieszkań, żebyśmy mogli nie zakłócić podstawowego obowiązku, jakim jest 

możliwość dysponowania takimi mieszkaniami przez gminę, żebyśmy mieli elastyczność 

i żebyśmy mogli chronić naszych mieszkańców. Moje rozeznanie, zupełnie wstępne, osób 

szczególnej troski, to jest większość z tych osób, które się o to starają. Niestety też bywają 

takie sytuacje, jeżeli przydzielamy mieszkanie osobie, która nie ma takich kłopotów, to 

powinniśmy się zastanowić czy zgodnie z literą prawa wolno nam zaostrzyć warunki, żeby 

takim osobom tych mieszkań nie przydzielać, żeby przyspieszyć moment przydzielanie 

mieszkań tym, którzy są potrzebujący, ale w kolejce osób, które chciałyby mieszkanie dostać 

w ogóle, są osoby naprawdę z dużymi kłopotami zdrowotnymi, z różnym poziomem 

inwalidztwa i tutaj apel do państwa. Powiem tak. On będzie do zrealizowania, ale według 

świadomej polityki, ja już nakreślałem, nie sprzedawania mieszkań na parterze, być może 

sprzedawania mieszkań tam, gdzie gmina na przykład wystąpi ze wspólnoty i wtedy jakby 

jeszcze dodatkowo coś zyska w zasadzie zarządzania zasobami, ale nie teraz, bo jak ja teraz 
uruchomię choćby jedną sprzedaż, to od razu 20 mieszkań muszę sprzedać i wszystkie te 

osoby wykażą mi społeczne potrzeby, że powinienem to zrobić. Więc, jeżeli sprawiedliwie 
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i jednakową miarą określiliśmy, to z końcem 2019r. i wnioski po grudniu 2019 nie są przez 

nas obsługiwane. To nie jest nasza złośliwość, tylko to jest troska o to, żebyśmy z drugiej 

strony spełnili wymogi innego przepisu. Na tym to polega. Co do liczby, nie odpowiem pani 

radnej dokładnie. W tej chwili dlaczego chcemy utrzymywać mieszkania? Dlatego, że my 

część mieszkań użytkujemy na zasadzie takiej naturalnej rotacji, że ktoś na przykład 

wyprowadza się albo ktoś znajduje lepsze lokum, ale z jednej strony komuś się poprawi, ale 

komuś się pogarsza i ta kolejka nam się nieznacznie w ostatnim roku wydłużyła. Jeżeli chodzi 

o pytanie pani radnej Iwony Skotnicznej dotyczące Alei Wolności. Według mnie ta 

inwestycja nie jest zagrożona, natomiast decyzja Powiatowego Zarządu Dróg, który jest 

w imieniu starostwa organizatorem przetargu,  została jakby odsunięta na dalszy plan. Jakie ja 

widzę niebezpieczeństwo. Rozmawiałem z panem starostą, widzę takie niebezpieczeństwo, że 

w tej chwili widzimy szybko rosnące ceny. Pozytyw, który spowodował, że starostwo 

zachowało się w tym przetargu tak, a nie inaczej polega na tym, że odczytywałem państwu 

werdykt i rozumienie tych pieniędzy z RFIL-u, które zostały wcześniej przyznane, że one nie 

przepadają, jeżeli nie wykorzystamy do końca tego roku i to powoduje, że mamy jakiś taki 

zapas czasowy. Trochę nie ukrywam liczymy, że to jest takie brutalne, że te określone 

perturbacje branży budowlanej spowodują zmianę postawy negocjacyjnej, która w ofertach 

będzie się wyrażać nieco niższymi cenami. Na to liczymy, że przy ponownym ogłoszeniu 

przetargu, te ceny będą niższe. Ale mnie to, co mnie niepokoi, bo ja inwestycji nie widzę 

zagrożonej, to jest fakt taki, że my środki na ten cel mamy zabezpieczone i na przykład przy 

tym rozdaniu, które było, a nie ja jestem decydentem głównym przy tym przetargu, tylko 

starostwo, to my mieliśmy środki  zabezpieczone, żeby jednak Aleję Wolności, jeśli chodzi 

o kanalizację i to, co należało do gminy, wykonać. Starosta zadecydował tak z uwagi na to, że 

on patrzy na szerszy kontekst i że to on jest gestorem drogi. Starosta w tej chwili czyni 

starania z różnych funduszy o to, żeby zwiększyć pulę środków pomocowych na tą drogę. To 

ja od razu do pana starosty mówię, to jak składasz wniosek, to mi podpowiedz, co ja mam 

takiego zrobić i złożyć, gdzie, żeby też ewentualnie zwiększyć tą pulę. Żeby nie było takiej 

sytuacji, że pan starosta zyska pieniądze i powie teraz, to ja mogę wybrać nawet oferty dużo 

droższe, a ja wtedy powiem, ale tu nie starcza pieniędzy. I tu widzę pewne 

niebezpieczeństwo, ale prowadzimy rozmowy ze starostą i myślę, że jakimiś tam wspólnymi 

wysiłkami to zrobimy. Osobną kwestia jest to, że chcielibyśmy tą Aleję Wolności zrobić 

dlatego, że stan nawierzchni woła o to, żeby tą nawierzchnie poprawić. Pytanie pana Tomasza 

Załęckiego. W dzisiejszych propozycjach do budżetu, jak przejdziemy do tego punktu obrad, 

to krótko będę chciał przekazać jakąś treść, ale my nie objęliśmy tych zmian, ponieważ 

w międzyczasie dzieją się inne rzeczy. Wiecie państwo otwieramy przetarg itd. Ja prezentuję 

takie stanowisko w tej kwestii, że to co możemy, oczywiście z pierwszeństwem dla zadań 

tych wysoce dofinansowanych w Polskim Ładzie, to zróbmy. Jeżeli mam ofertę i te trzy 

oferty względem siebie się nie dużo różnią, być może jest to sygnał, że jest to cena rynkowa 

obecnie. Tak naprawdę przeanalizujemy czy powtórzenie przetargu nam coś da czy nam nie 

da, bo jak nam nie da, to szkoda czasu, żebyśmy nie wkroczyli z nowym przetargiem 

w jeszcze wyższe ceny. Chciałbym wybrać wykonawcę, żeby pracował nad projektem, nad 

tymi wodociągami. Pan radny pytał jeszcze i ta odpowiedź będzie, jakby wynik tej analizy 

będzie na najbliższej komisji poprzedzającej następną sesję. Na pewno będziemy o tym 

rozmawiać. Co do pozostałych wodociągów. Przytaczałem dzisiaj rozmowy z Dino Polska. 

Ta sieć chce wybudować sklep przy drodze między dzielnicą Mijaczów, a dzielnicą 

Mrzygłód. Tam są już mocno jakby zakrojone rozmowy i ponieważ jest jakaś determinacja, to 

Dino zadeklarowało, że w części wykonałoby ze swoich pieniędzy kawałek wodociągu, który 

jest w naszym projekcie. Znaleźliśmy na to formułę prawną, przesłaliśmy porozumienie. 

Toczą się w tej chwili tak naprawdę wewnętrzne dyskusje w Dino Polska dlatego, że oni mają 

dwa albo trzy standardy stawiania tych sklepów, albo w kształcie litery L albo prosta belka 
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i to będzie ewentualna budowa obiektu w oparciu o tak zwaną WZ-etkę i żeby WZ-etkę 

spełnić, to trzeba spełnić określone też kryteria dotyczące odległości, nawiązania do 

sąsiedztwa itd. My podpowiedzieliśmy, co się zgodnie z literą prawa da zrobić, a Dino się 

gimnastykuje w tej chwili czy te gotowe dwa lub trzy standardy budowy, który z nich będzie 

pasował pod te warunki lokalne. Tu może się to trochę przeciągnąć, wolałbym, żeby się nie 

przeciągało, bo wtedy nie za pieniądze naszych mieszkańców, 1/3 drugiego etapu 

Paderewskiego byśmy wykonali. Jeżeli chodzi o te pozostałe wodociągi, to większość z nich 

albo zostało zrobione albo jest procedowane. Schody mamy straszne, jeśli chodzi o ulicę 

Pawią, bo tam w tle jeszcze PKP nam się powołuje na nierozliczony i rozliczany aktualnie 

projekt przebudowy linii. Myślę, że prędzej czy później temat ujrzy światło dzienne. Mamy 

taką obietnicę, że dadzą nam przyzwolenie na dysponowanie działką, ale tylko na cele 

projektowe. Czyli nie pozwolą nam jeszcze położyć tam wodociągu, ale pozwolą nam 

dokończyć projektowanie i na przykład wystąpienie o pozwolenie na budowę, w którym 

będziemy się mogli podpisać, że dysponujemy tymi działkami, a w tej chwili nie możemy 

podpisać takiego oświadczenia, więc ono by było wadliwe. Trochę lekko się poluzowało po 

stronie PKP, ale jakby każdy też pokazuje swoje jakieś tam, kulturę organizacyjną, swoje 

standardy. W tle się oczywiście też dzieją takie sytuacje, że jak przebudowujemy drogi, to 

w tle pojawia się też element przebudowy infrastruktury wodociągowej już istniejącej.  

Awaryjność, która występuje, dzisiaj czytałem o projekcie na pierwszy i drugi etap osiedla 

Podlas, tutaj, żeby znaleźć rozwiązania, bo wodociągi zgłosiły konieczność przebudowy sieci 

wodociągowej w Prusa, i sieci i magistrali, ponieważ w tej chwili jakby determinacja 

wodociągów, trzy inne projekty to, żeby jakby wyjść naprzeciw, to projekt poniesie gmina 

Myszków. Mimo, że wcześniej pan prezes, jak to zgłaszał, to umawialiśmy się inaczej. Więc 

staramy się, żeby ta nasza jakby wodociągowa sieć się rozrastała. To trochę widać, bo 

w sprawozdaniach od roku czasu, jak państwu czytam, to podaję, że faktycznie 4,7,5 nowych 

przyłączy wodociągowych się pojawia. W tle się też pojawia cywilizowanie tych 

wodociągów, bo bardzo często budowano je na opak i dzisiaj nasze wodociągi mają problem, 

żeby to uporządkować, bo coś, co powinno być odcinkiem sieci, jest kawałkiem przyłącza 

i sieć różnych przyłączeń nie stanowi sieci, a tak naprawdę powinno być to najpierw sieć, 

a dopiero od tego przyłącza. Porządkujemy to w trakcie i w miarę możliwości.  

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że w informacji pana burmistrza chyba było 

przejęzyczenie, bo chodziło o przejście na ulicy Ceramicznej, bo ulica Sadowa, to chodzi 

o zainstalowanie lustra przy wyjeździe. Panie burmistrzu chodzi mi o te mieszkania. Wykup 

mieszkań tych, o których bardzo długo dyskutowaliśmy w poprzednich latach, był regulamin 

tworzony i wtedy na komisjach dopytywałam czy jest zagrożenie, jeżeli chodzi o wykup. 

Nigdy taka informacja nie padała, że będzie to wstrzymane, żeby tak, jak ten regulamin był 

tworzony, żeby ta możliwość wykupu była. Teraz jest sytuacja, jaką pan przedstawia, ale są 

też przypadki losowe, gdzie po prostu serce boli, jeżeli nie można się pochylić nad pomocą 

mieszkańcom takim, których taki los dotknął. Więc bardzo proszę panie burmistrzu, żeby pan 

to jeszcze dokładnie rozważył, bo debatowaliśmy bardzo długo nad tym regulaminem, a teraz 

wygląda na to, że ten regulamin nikomu i niczemu nie będzie służył. 

Radna p.Małgorzata Skinder powiedziała, że odpowiedź pana burmistrza trochę ją 

zaniepokoiła. Ja mam nadzieję, że miasto jednak znajdzie jakieś rozwiązanie w zakresie tego 

problemu z odwodnieniem w ulicy Jagodzińskiej, żeby mieszkańcy nie musieli wzywać 

straży pożarnej do wypompowywania wody ze swoich posesji. Mam nadzieję, że się to uda 

jakoś rozwiązać.  
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Radny pTomasz Załęcki powiedział, że ma jeszcze pytanie. Była tutaj mowa wcześniej 

o mieszkaniach komunalnych. Taki dosyć gorący temat, sprawa poważna. Wspomniał pan, że 

czas się zaczyna wydłużać do 3,5 lat czyli jest tendencja na niekorzyść. A zapytam się o ten 

budynek na Będuszu, który jakiś czas temu o nim dużo rozmawialiśmy. Starostwo chciało 

kupić, natomiast pan miał jakiś tam plan, żeby to wykorzystać. Może trzeba podjąć decyzję, 

coś zrobić z tym tematem albo go wykorzystać, może trzeba się spotkać i omówić. Może 

trzeba jakiś plan przygotować. Jedna firma, która kupiła ten budynek, wyremontowała go 

i tam są mieszkania. Może my też tak powinniśmy zrobić. A jeśli okaże  się, że to jest droga 

inwestycja i taniej to sprzedać czy zburzyć, bo tam też jakieś zagrożenie jest. Temat jest 

ważny, coś trzeba z tym zrobić, bo to już idą kolejne lata, nie możemy teraz tylko tak 

przechodzić obok. Proszę o informację czy pan już wie w tym temacie, może jakaś tam 

informacja jest, może jakieś plany są, o których my nie wiemy. 

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że nie usłyszała odpowiedzi. Czy droga w ulicy 

Towarowej została już przekazana gminie przez PKP czy też gmina odwołała się w sprawie 

tej faktycznej czy jak nazwać ją, rzeczywistej wady tej drogi? 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że gdyby wniosek dotyczył jednej rodziny, 

nie dyskutowalibyśmy o tym. Ja naprawdę wyrażam głęboki niepokój o to, żeby zostawić 

materię mieszkaniową, żebyśmy mieli czym dysponować. Jeżeli chodzi o pytanie pana 

Tomasza, to powiem tak. Przypominając trochę historię. Raz rynek obszedł się z nami nie 

łaskawie, bo zażądał dużo wyższych cen za przebudowę internatu. W momencie, kiedy 

starostwo było zainteresowane tym budynkiem, ja powiedziałem, że my je oddamy, ale na 

takich samych warunkach, jakie przyjęliśmy. Chodziło o to, że nie mogłem sobie pozwolić, 

nawet mimo najlepszych, bo ta nasza współpraca jest bardzo dobra, mimo najlepszej 

współpracy między starostwem, a gminą nie mogłem przejść obojętnie wobec faktu 

wydanych środków finansowych, które by nie miały ulec zwrotowi. To nie są jakieś tam 

zawrotne kwoty, niemniej jednak w międzyczasie ta propozycja spotkała się z odmową 

starostwa i starostwo powiedziało, że zmienia plany i faktycznie później te plany zostały 

zmienione. Tutaj nie było ani złej woli z jednej ani z drugiej strony, tylko dlatego do tego nie 

doszło, bo ja złożyłem pismo, w którym zaproponowałem, żeby zwrócić nam te środki, które 

na dzień dobry wyłożyliśmy na ten cel. Co do mieszkań. Chcemy na przykład docelowo 

kiedyś sprzedać dwie nieruchomości posiadane przez gminę Myszków na cele mieszkaniowe, 

ale nie chcemy, żeby one się odbyły elementem nie wiem handlu w obrocie 

nieruchomościami, żeby ktoś kupił nieruchomość i trzymał, jako rodzaj lokaty tylko, żeby na 

przykład kierować to na etapie jakiegoś przetargu, w którym będzie zobowiązanie do 

wybudowania lokalu w określonym czasie, a jak nie, to z groźbą odkupu. Jak pamiętacie 

państwo tak zrobiliśmy sprzedając nieruchomość przy ciepłowni pod pralnię przemysłową, 

gdzie firma, która takie pralnie ma w dwóch miejscach w Polsce, odstąpiła od tego, bo nie 

uzyskała źródeł finansowania, a my tą działkę z powrotem odkupiliśmy. Czyli tutaj 

niewykluczone, że w przyszłości pojawiają się dwie takie propozycje ze strony gminy, pod 

konkretną sprzedaż nieruchomości na cele mieszkaniowe. Pan starosta też o tym wiem, bo to 

też jest na takiej zasadzie, że starosta ma pomysł, a na przykład poziom organizowania 

dokumentów planistycznych czy dawania wszelkiego rodzaju zaświadczeń, też jest po stronie 

gminy i tutaj we współpracy planujemy, to znaczy pan starosta planuje, a ja mu w tym chcę 

pomóc, bo to dla nas też, jako mieszkańców i jako miasta jest interes, żeby sprzedać tereny 

w drodze na Żarki deweloperowi mieszkaniowemu, żeby on wybudował mieszkania i w ten 

sposób, aby obudzić budownictwo mieszkaniowe w tej części miasta. Takie rzeczy się dzieją. 

Rynek jest bardzo chwiejny, dzisiaj ceny poszły bardzo w górę i ci, którzy wczoraj chcieli 

inwestować, dzisiaj mówią, muszę się jeszcze zastanowić, może poczekam, może inflacja 
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przystopuje, może skończy się niepokój na świecie i ludzie te inwestycje swoje wstrzymują. 

Pani radna zadając pytanie powiedziała, że „nie wiem czy pan wie”. Ja po prostu nie wiem 

czy ta ulica Towarowa została przekazana czy nie i żeby, jak do tego doszło, żeby zgłosić 

lustro. Odpowiedziałem państwu zbiorczo, że wszystkie lustra zgłoszę i większość z tych 

państwa propozycji, wydają mi się, tak na odruch, jak najbardziej celowe. A ten apel w tle to, 

żeby mieszkańcy nie czuli się organizatorami ruchu drogowego.   

Radny p.Tomasz Załęcki zapytał czy są konkretnie jakieś plany, jeśli chodzi o ten budynek na 

Będuszu. Może warto sprzedać inwestorowi, który tam wybuduje mieszkania. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że pan radny ma rację. My w tamtej kadencji, jako 

rada miasta odnośnie do tego budynku dołożyli duże pieniądze i rzeczywiście tak kolega mi 

powiedział, miał być, nie wiem czy taki sam, jak ten w pierwszej linii, miał być w drugiej 

linii, żeby też było tam dużo mieszkań. Ceny wtedy były wyższe, rynek zareagował, że 

pomimo, że rada miasta koło 9 mln przeznaczyła, a było chyba 12 mln. Była wtedy 

ekspertyza tego budynku. Sami państwo wiecie, że ekspertyza jest ważna na dzień wykonania 

ekspertyzy. Tu kolega mój ma rację, trzeba by z powrotem się tym tematem zainteresować, 

czy my, jako miasto czy inwestor jakiś prywatny by to zrobił i pozyskalibyśmy mieszkania. 

Rok temu czy dwa lata było takie spotkanie z urbanistą. Ja nie wiem czy ja byłem za słabo 

przygotowany czy intencją pana urbanisty było. Mamy jeszcze jeden problem. Muszę 

przyznać, że tu pan burmistrz mnie wtedy popierał. Chodziło mi o wysokość zabudowy 

i o ilość mieszkań w bloku, bo jest chyba, jak dobrze pamiętam 8 mieszkań i dochodzi później 

do paradoksów, że mieszkania na drugim piętrze wychodzą po 80 m. Natomiast z tego, co 

wiem, dla inwestorów, którzy przychodzą do urzędu miasta i chcą budować, to sytuacja 

wygląda dobrze, są tu dobrze przyjmowani. Problemy są rozwiązywane. Takie do mnie 

doszły wiadomości.  

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że jeśli chodzi o tą  inwestycję, to czas gra na naszą 

niekorzyść. Ja proponuję w tych najbliższych miesiącach, żebyśmy to tego tematu wrócili. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że słusznie. Każde mieszkanie w naszym mieście, 

to nie jest tylko, że skracamy kolejkę, ale tu chodzi też o to, żeby nasze miasto się rozwijało. 

Radny p.Tomasz Załęcki dodał, żeby się nie okazało, że za rok będzie kolejna ekspertyza 

i wyjdzie, że trzeba budynek zburzyć. Koszt zburzenia, nie wiem 300 tyś zł i będziemy wtedy 

robić zmiany w budżecie, żeby coś tam zniszczyć.  

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik (Ad vocem) powiedział, że chciała się odnieść właśnie do 

tego budynku internatu. Z tego co sobie przypominam, to mieliśmy spotkanie w starostwie ze 

starostą, który chciał przejąć ten budynek i zrobić tam szkołę średnią i wydaje mi się, że nie 

byłaby to dla nas strata, bo panie burmistrzu teraz ta szkoła została przejęta przez powiat. Jest 

to dla pana zysk, bo nie będzie pan musiał wydawać na szkołę, tylko to przejdzie na starostwo 

czyli to już starostwo przejmie te koszty szkoły średniej dla osób niepełnosprawnych. Wydaje 

mi się, że można by się zawsze dogadać. Z tego co wiem, to już było bliskie dogadania, tylko 

pan widział tam jakieś straty. Ja tu widzę same zyski, a nie straty. Samo to, że ta szkoła 

przeszła pod powiat, to już jest dla miasta zyskiem, bo to też były niemałe koszty utrzymania 

nauczycieli i szkoły. Teraz szkoła może być wykorzystana dla klas podstawowych.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że radni znowu zadzwonią po sesji do niego, że 

broni Żaka. Pan burmistrz udzielił odpowiedzi i jemu chodziło o to, że jeżeli miasto kupiło, 
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nie pamiętam, za 300 tyś zł, to chciało nie oddać za przysłowiową złotówkę, tylko 

z powrotem jakby odzyskać te 300 tyś zł. Ja tak zrozumiałem wypowiedź pana burmistrza.  

Radny p.Tomasz Załęcki ( Ad vocem) powiedział, że pan burmistrz dba o interesy miasta, 

była ta kwota, natomiast może trzeba zainicjować spotkania ze starostwem na temat 

współpracy odnośnie tego budynku, może coś wspólnie. Jest jakieś jeszcze trzecie wyjście. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że się cieszy, że ten temat powrócił. Myślę, że my, 

jako radni się tym zainteresujemy. 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że musi wyjaśnić jedną rzecz. Zgodnie 

z ustawą o finansach publicznych dysponowanie wydatkowanymi kwotami nie jest takie 

proste. Nawet zepsuta brama, która ma wartość rynkową 0 zł, musi przejść przez pewną 

procedurę likwidacyjną,  żebyśmy później, przed organem kontrolującym mogli wytłumaczyć 

się dlaczego to już było nieprzydatne i dlaczego, na przykład, nie odzyskaliśmy za to 

pieniędzy. Podaję państwu rzecz oczywistą, którą w gospodarstwie domowym robi się po 

prostu od tak. Podmiot publiczny tego już tak nie może zrobić. Żaden podmiot publiczny 

i żadna osoba respektująca ustawę o finansach publicznych nie napisałaby innego pisma do 

pana starosty w sprawie internatu, jakie ja napisałem wówczas. Myślę, że to powinno państwu 

wszystko wyjaśnić. Druga rzecz. Wsłuchajcie się państwo w to, co do państwa mówię. My 

współpracujemy z panem starostą i chyba dobry kierunek określamy, żeby również politykę 

mieszkaniową miasta rozwijać pieniędzmi prywatnymi, a niekoniecznie publicznymi, bo tych 

publicznych na wszystko nam nie wystarczy. To jest bardzo dobry kierunek, zapoczątkowany 

przez pana starostę i oby nam się to udało. Jeśli chodzi o plany, trochę za wcześnie, ale 

wkrótce będzie trzeci wariant. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

Do punktu 5.  

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Myszkowie za 

2021r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 110  ust. 9 ustawy o pomocy 

społecznej z dnia 12 marca 2004r. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Myszkowie 

przedłożył Radzie Miasta wymaganą informację. Sprawozdanie zostało pozytywnie 

zaopiniowane przez Komisję Finansów i Budżetu oraz Komisję Zdrowia, Rodziny i Polityki 

Socjalnej. 

Zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 
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Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Myszkowie za 2021r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

Do punktu 6.  

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok dla gminy Myszków. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 16a ust. 4 ustawy z dnia 12 

marca 2004r. o pomocy społecznej ocena zasobów pomocy społecznej przedkładana jest 

w każdym roku organowi stanowiącemu do dnia 30 kwietnia. Wszyscy radni otrzymali w/w 

informację w ustawowym terminie. Informacja została pozytywnie zaopiniowana przez 

Komisję Finansów i Budżetu oraz Komisję Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej. 

 

Zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok dla gminy Myszków.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska – Łazaj 

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Do punktu 7.  

Podjęcie uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że zanim przejdziemy do głosowania projektów 

uchwał- na podstawie paragrafu 18 ustęp 2 punkt 6 załącznika nr 1 do statutu miasta 

Myszkowa zgłaszam wniosek formalny o odstąpienie od czytania na dzisiejszej sesji 
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projektów uchwał. Jednocześnie informuję, że wszystkie projekty uchwał oraz porządek 

dzisiejszej sesji są dostępne do wglądu dla mieszkańców na platformie e-sesji przeznaczonej 

dla mieszkańców na stronie myszkow.esesja.pl 

Zapytał czy są pytania w związku z tym wnioskiem? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Odstąpienie od czytania projektów uchwał.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Myszków na lata 2022 – 2034. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali.  

Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady Miasta 

w Myszkowie. Komisja zwróciła się do pana burmistrza z wnioskiem o zmianę 

zabezpieczenia środków na zadanie "Budowa drogi w ul. Zamenhoffa wraz z budową 

kanalizacji sanitarnej i kanalizacji deszczowej z proponowanej kwoty 8 620 000,00 zł na 

5 594 542 zł, co zabezpieczy środki dotacji oraz wkład własny w ramach projektu 

dofinansowanego z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg”. W związku z tym wnioskiem pan 

burmistrz przedłożył autopoprawkę wraz z wyjaśnieniem dokonanych zmian. Pan burmistrz 

najlepiej to wytłumaczy. 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że pierwotny projekt zmian do dzisiejszej 

uchwały zmieniającej wpf i budżet, dotyczył kilku zadań, w tym zabezpieczenia kwoty 

wynikającej z kosztorysu na drogę w ulicy Zamenhoffa. Tak, jak pan przewodniczący 

przeczytał radni złożyli propozycję, ja tak odczytuję, żeby póki co nie zamykać drogi do 

podpisania umowy o dotację, dlatego, że żeby umowa, która wpłynęła do urzędu, żeby móc 

podpisać, to jako minimum musimy mieć zabezpieczone koszty kwalifikowane z tego 

projektu. Oprócz zaproponowanych zmian są też zmiany, które pozwolą wyjść naprzeciw 

mieszkańcom i obsłużyć większą ilość tych z państwa, którzy składają wnioski o dotacje na 

wymianę pieców, do możliwość rozstrzygnięcia przetargu na budowę nowych lokali 

komunalnych, kwestie związane z dokończeniem, bardzo trudna to decyzja była dla mnie, 

projektu skate parku, który ciągle rynkowo nam uciekał i myślę, że w tej chwili dobrze by 

było, żebyśmy jednak tą drogę już zamknęli, żeby wykonawca, który złożył ofertę, po prostu 

ten skate park wykonał. To takie najważniejsze zmiany złożone w tych dwóch uchwałach. 

Wychodząc jakby naprzeciw tej propozycji, którą państwo radni złożyli, złożyłem 

autopoprawkę, która opiewa na tą kwotę, ona nie jest dokładnie taką, jak w państwa wniosku. 

To wiąże się z tym, że 20 tyś zł w budżecie, które były na wypłatę odszkodowań i to, że 

musimy zapłacić za nadzór autorski. To są jakby kwoty, którymi nie możemy później przed 
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urzędem wojewódzkim dokumentować, że mamy zabezpieczone w całości środki 

kwalifikowane. Dlatego to jest nie 5 mln 590 tyś tylko 5 mln 600 tyś. z drobną jeszcze kwotą. 

Szanowni państwo wierzę, bo takie było też przesłanie ze strony państwa, że jakby układamy 

ten scenariusz na Zamenhoffa w taki oto sposób. Podpisujemy umowę. My teraz po 

podpisaniu umowy będziemy zobowiązani w ciągu 30 dni zorganizować przetarg, licząc na 

to, że znajdą się oferty, otworzymy oferty. Jeżeli te oferty będą realne, to państwu wtedy będę 

przestawiał wniosek o zabezpieczenie na ten cel. Może się okazać, że rynek się okaże 

łaskawy i na przykład, w wersji optymistycznej, nie trzeba będzie nic dokładać. Pamiętajmy, 

że nie możemy zrobić tylko części drogowej dlatego, że ta droga z uwagi na kanalizację 

rozsypuje się. Wczoraj państwo jeździliście, mieliście okazję to też zobaczyć. Bardzo proszę 

o poparcie tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na 

lata 2022 – 2034.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik 

Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa 

Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Giewon 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady Miasta 

w Myszkowie. Wniosek przedstawiony przeze mnie wcześniej dotyczy również tego projektu 

uchwały. Do tego projektu uchwały również wpłynęła autopoprawka pana burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Myszków na rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Myszków na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/186/16 Rady Miasta 

w Myszkowie z dnia 1 września 2016r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Myszkowa. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Radna p.Elżbieta Doroszuk powiedziała, że chce wyrazić swoje zadowolenie, że co prawda 

po kilku miesiącach, ale zostały uwzględnione poprawki, które przygotowała do projektu tej 

właśnie uchwały. Bardzo serdecznie za to dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miasta podziękował za konstruktywne uwagi. Tak, jak powiedziałem 

na ostatniej sesji, że na tej sesji nam się, myślę, uda przyjąć ten projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/186/16 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 1 września 2016r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Myszkowa.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa 

Ziajska - Łazaj 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Załęcki ( radny zgłosił do protokołu, że jest „za”) 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego niezabudowanej nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Nowa Wieś. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego 

niezabudowanej nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Nowa Wieś.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Będusz. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

położonej w Myszkowie obręb Będusz.  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata 

Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, 

Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz 

Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - 

Łazaj 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Balwierz (radna zgłosiła do protokołu, że jest „za”). 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo 

Rzeczypospolitej). 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo Rzeczypospolitej).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, 

Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz 

Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - 

Łazaj 

BRAK GŁOSU (1) 

Beata Jakubiec-Bartnik (radna zgłosiła do protokołu, że jest „za”) 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo 

Niepodległości). 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że chciał kilka słów powiedzieć na temat poniższych 

uchwał. Dzisiaj jest 5 maja, za nami kilka ważnych rocznic dla naszego narodu. Przypomnę 1 

maja Święto Pracy, rocznica przystąpienia Polski do Unii Europejskiej, 2 maja Święto Flagi 

Rzeczypospolitej, 3 maja święto narodowe uchwalenie Konstytucji 3 Maja, a dzisiaj 5 maja, 

też jest ważna data dla naszego miasta. Rada uchwaliła nowe nazwy dwóch rond w naszym 

mieście. Rondo Niepodległości, Rondo Rzeczypospolitej. W takich czasach trudnych, kiedy 

nasz sąsiad Ukraina walczy o niepodległość, my doceniamy naszą niepodległość i naszą 

Rzeczypospolitą. Chciałbym podziękować wszystkim za to głosowanie. Widzę za szybami 

tutaj blok przy ulicy Strażackiej, widzę flagi Polski na balkonach. To jest taki dobry znak, że 
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doceniamy te wartości, jakie są i cieszę się, że tutaj jednomyślnie wszyscy obecni zagłosowali 

„za”. Przy okazji też chciałbym to dopowiedzieć, że może nie każdy to zauważył, ale chyba 

dzisiaj jest pierwsza sesja, gdzie pomimo, że jeszcze są dwa głosowania, ale wydaje mi się, że 

nie ma żadnego głosu sprzeciwu, większość wszystkich uchwał jest „za”. Nie jest idealnie, ale 

jest to taki dobry znak na przyszłość, że można mieć wspólne cele, można razem realizować 

dla dobra miasta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo Niepodległości).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, 

Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz 

Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - 

Łazaj 

BRAK GŁOSU (1) 

Beata Jakubiec-Bartnik (radna zgłosiła do protokołu, że jest „za”) 

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali.  

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 
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Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

k) Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia opracowania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów: Mrzygłódka, 

Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów obrębów Myszków i Ręby oraz 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów Będusz i Potasznia 

oraz fragmentów obrębu Myszków. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali.  

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów: Mrzygłódka, Mrzygłód, 

Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów obrębów Myszków i Ręby oraz w sprawie odstąpienia 

od sporządzenia opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Myszkowa dla obrębów Będusz i Potasznia oraz fragmentów obrębu Myszków.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

l) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla południowej części miasta 

w obrębach: Potasznia, Będusz, Mrzygłódka, Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz 

fragmentów obrębów Myszków i Ręby. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali.  

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla południowej części miasta w 

obrębach: Potasznia, Będusz, Mrzygłódka, Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów 

obrębów Myszków i Ręby.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

m) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/49/15 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 2 kwietnia 2015r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Myszków udostępnionych dla operatorów 

i przewoźników, warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek 

opłat za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem albo zarządzającym jest gmina Myszków. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali.  

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/49/15 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 

2 kwietnia 2015r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest gmina Myszków udostępnionych dla operatorów i przewoźników, 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie 

przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo 

zarządzającym jest gmina Myszków.  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

n) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Myszków do Związku Powiatowo-

Gminnego pod nazwą „Jedźmy razem!" z siedzibą w Myszkowie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali.  

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Radny p.Adam Zaczkowski powiedział, że nie ma pytań do tego projektu uchwały, ale 

chciałby podkreślić jej wagę. Przystąpimy, jeżeli oczywiście ta uchwała zostanie 

zaakceptowana, do związku, którego celem jest zorganizowanie komunikacji publicznej na 

terenie powiatu i miasto przystępując do tego porozumienia, będzie mogło realizować 

komunikację dla mieszkańców przy tych założeniach, jeśli one oczywiście zostaną spełnione 

i uda się pozyskać dotacje, będzie zorganizowana lepiej i taniej. Dzięki temu wszyscy na tym 

skorzystamy. 2 maja został wyłoniony dostawca pierwszych autobusów elektrycznych dla 

powiatu myszkowskiego. Trzy autobusy trafia już niedługo do powiatu, kolejnych pięć jest 

w trakcie realizacji postępowanie. Dzięki tej inicjatywie jest szansa, że w ramach związku 

również dla miasta Myszkowa te nowe autobusy elektryczne będą jeździć. Dlatego ja się 

bardzo cieszę, że ta uchwała stanęła dzisiaj na obrady rady. Dziękuję panu burmistrzowi za to, 

że po rozwianiu wszelkich wątpliwości, ta inicjatywa została zrealizowana i liczę na to, że 

faktycznie te korzyści zakładane dla naszych mieszkańców będą.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Myszków do Związku Powiatowo-

Gminnego pod nazwą „Jedźmy razem!" z siedzibą w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

 

o) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod 

nazwą "Jedźmy Razem!". 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali.  
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Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą 

"Jedźmy Razem!".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

p) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany do Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 

r. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali.  

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji. Opinia komisji 

jest pozytywna. Zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany do Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

 

Do punktu 8. 

Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w okresie międzysesyjnym została złożona 

1 interpelacja przez radną p.Halinę Skorek-Kawkę. 

 

Do punktu 9.  

Wnioski i oświadczenia radnych. 
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Radny p.Tomasz Szlenk powiedział, że ma prośbę. Dzisiaj spotkałem się z mieszkańcem 

bloku 11 Listopada 32A, jest to przy drodze wybudowanej przy szkole, który zwraca się 

z taką prośbą. Na wprost tego bloku powstał parking, tam wcześniej nie było tych miejsc 

parkingowych i podobno stają bardzo duże samochody, busy. Ten mieszkaniec zwraca się z 

prośbą czy byłaby możliwość na tym odcinku postawić tabliczkę, żeby mogły parkować tam 

samochody osobowe nie busy. Wiem, że to już jest dłuższy temat. Ten pan pisze  tutaj do 

urzędu miasta. Zgłaszam się z taką prośbę, jakby można to rozpatrzyć i czy by tylko 

samochody osobowe na tym parkingu mogły stawać.   

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że zwraca się do pana burmistrza z apelem w imieniu 

mieszkańców dzielnicy Mrzygłód oraz innych przyjezdnych pasażerów, pielgrzymów 

korzystających z przystanku kolejowego Myszków-Mrzygłód o znalezienie rozwiązania dla 

istniejącej tam drogi dojazdowej, która obecnie znajduje się w stanie totalnego rozpadu i nie 

tylko utrudnia poruszanie się pieszo i samochodami, ale staje się bezpośrednim źródłem 

urazów u ludzi bądź uszkodzenia pojazdów. Pan na moje pytania odpowiada zwykle 

lakonicznie i nasza korespondencja w zasadzie niczego nie wniosła. Tłumaczy się pan, że 

teren nie należy do miasta. Uczestniczyłam w komisji, która powołana została dla oceny drogi 

w ulicy Towarowa, za torami, w której byli pracownicy urzędu miasta, przedstawiciele PKP, 

przedstawiciele wykonawcy tamtej drogi. Poprosiłam panie z urzędu miasta, jak również 

panią reprezentującą PKP, aby zobaczyły stan drogi dojazdowej do przystanku. Można było 

jednocześnie obejrzeć nowo wybudowany przystanek kolejowy z podjazdem dla 

niepełnosprawnych, z windami na każdy peron. Mimo mojego zaproszenia, wykonanie 

kilkunastu kroków w okolice drogi dojazdowej było trudnością, zabrakło chęci i motywacji, 

bo zwykle tak, jak się słyszy i tu usłyszałam od pani kierownik, nie w tym momencie, ale 

wcześniej, że na szczęście ten teren nie jest nasz. Jak się mają do tych wind i podjazdów 

dostać niepełnosprawni? Przykro mi panie burmistrzu, że tak są traktowani mieszkańcy, 

którzy na co dzień korzystają z tej drogi. Przykro mi, że pan na komisji resortowej odsyłał 

mnie do parlamentu, by zmieniać przepisy. Przykro mi, że pan jednocześnie oczekując od 

przewoźników w komunikacji miejskiej na wi-fi w autobusach, na aktywną informację 

pasażerską, na klimatyzację, nie zwraca w ogóle uwagi na rzeczy tak oczywiste, jak stan 

niewielkiego odcinka, który rzeczywiście nie jest obecnie w zasobach gminy, ale panie 

burmistrzu ciąży na panu obowiązek, jako zarządcy dróg gminnych, ciąży na panu obowiązek 

związany z utrzymaniem w odpowiednim stanie technicznym nawierzchni drogi, według 

ustawy. Nawierzchni drogi, chodnika, drogowych obiektów inżynierskich i tym podobne. To 

wynika z ustawy. Opowiadanie i wmawianie, że za wykonanie prac nie na swoim gruncie, nie 

jest spójne z wnioskami pokontrolnymi po kontroli pana działalności przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową. Można zajrzeć do protokołu, strona 9 i 10, protokół z 8 kwietnia bieżącego 

roku, został podany do wiadomości publicznej. Okazuje się tam, że wykonał pan wiele robót 

budowlanych na nieruchomościach, których własność nie została ustalona albo właścicielem 

był Skarb Państwa. Na wielu działkach, są te działki wymienione, a wniosek jest jeden w tym 

zakresie, podjąć, cytuję: „należy podjąć dalsze działanie celem uzyskania tytułu prawnego do 

nieruchomości gruntowych, na których poniesione zostały nakłady ze środków budżetu 

miasta Myszków, mając na uwadze artykuł 44 ustęp 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. 

o finansach publicznych oraz artykuł 50 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym”. O dziwo nie ma kar. Wręcz prosto z tych wniosków wynika: zrób to, co jest 

konieczne, a w następnej kolejności komunalizuj. I jeszcze jedno, z pisma, na które czekałam 

ponad pół roku, na szczęście wynika, że rozpoczęliście państwo proces uregulowania stanu 

prawnego niektórych działek wchodzących w skład drogi dojazdowej w starostwie, 

w urzędzie wojewódzkim. Natomiast panie burmistrzu z pisma, które otrzymałam od PKP, 

z oddziału gospodarowania nieruchomościami wynika, że cytuję: „PKP S.A. Oddział 
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Gospodarowania Nieruchomościami w Katowicach nie prowadzi rozmów z gminą Myszków 

dotyczącą zbycia drogi położonej w części na działce nr 1. Gmina nie występowała o nabycie 

powyższej drogi”. Na zakończenie przedstawię państwu aktualne zdjęcia wykonane na tej 

drodze. Ubytek przy ubytku, głębokie ubytki jeden przy drugim. Reasumując panie 

burmistrzu. Ja wykonałam, napisałam wiele pism, próśb na kolej, pytania zadawałam w RIO. 

Wszystkie drogi prowadzą do pana. Ta droga jedna jest bardzo wyboista, ale uważam, że jako 

radna muszę ją pokonać. Apeluję więc kolejny raz do pana w tej sprawie. Tylko i wyłącznie 

o utrzymanie w odpowiednim stanie technicznym nawierzchni tej drogi. 

Radna p.Beata Pochodnia powiedziała, że wypowie się w tym samym temacie, ale w trochę 

innym duchu. Nie ma wątpliwości i żaden radny nie ma wątpliwości, co do tego czy 

rzeczywiście dojazd do dworca PKP jest bardzo trudny, żeby nie powiedzieć mało możliwy. 

Dlatego dzisiaj na komisji rewizyjnej jednogłośnie zdecydowaliśmy, podjęliśmy taki wniosek, 

żeby jako komisja rewizyjna zwrócić się pismem do PKP o przywrócenie tej drogi. Dawniej 

to było dobrze zrobione, ale z uwagi, że prowadzone były tam roboty i stan tej drogi został 

zdecydowanie pogorszony, to naszym zdaniem PKP ma obowiązek doprowadzić tą drogę do 

takiego stanu, żeby mieszkańcy mogli do naprawdę pięknego dworca dostać się w sposób 

prawidłowy. Złożyliśmy również drugi wniosek dotyczący uzyskania pozwolenia od PKP na 

dysponowanie działką w celu budowy wodociągu. Te wnioski skierowaliśmy do pana 

burmistrza, będziemy te wnioski podpisywać. Myślę, że wszyscy się podpisujemy pod tym, 

żeby w obydwu przypadkach PKP zachowały się w sposób prawidłowy.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że on też wniosek pani przewodniczącej przesłał do 

pana burmistrza z prośbą. 

Radny p.Tomasz Załęcki (Ad vocem) powiedział, że chciał tylko dopowiedzieć, że na drugi 

wniosek, chodzi o ulicę Pawią na Nowej Wsi. Będziemy składać pismo, jako rada miejska. 

Mamy nadzieję, że jeżeli rada miejska wystosuje te pisma, obydwa do PKP, że może jakoś 

wspomożemy tutaj burmistrza, bo chcę tylko powiedzieć, że w Mrzygłodzie ten odcinek ma 

około 200-250 m. To jest odcinek, który jest w tragicznym stanie. Natomiast po drugiej 

stronie torów na ulicy Nierada kolej wyremontowała, położyła asfalt, chyba bodajże na 

długość około kilometra. Tej logiki trochę nie ma, bo jest nowo wybudowany dworzec 

w Mrzygłodzie, nie ma jak do niego dojechać, a po drugiej stronie torów droga mniej 

znacząca, znalazły się środki. Tutaj rada miejska wystosuje pismo, nie tylko komisja. 

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że nie ma zamiaru czytać wszystkich pism, które ma 

w tej teczce, ale ostatnia odpowiedź z Katowic z PKP S.A. Oddział Gospodarowania 

Nieruchomościami jest taka, przeczytam tylko fragment: „ droga jest drogą wewnętrzną, pełni 

również rolę drogi technologicznej, umożliwiającej dostęp do linii kolejowej. Tutejszy 

oddział nie posiada jej na stanie środków trwałych, nie wykonywał w latach ubiegłych jej 

remontu. Na przedmiotowym terenie PKP S.A. nie posiada innych składników majątkowych, 

do których droga ta stanowiłaby dojazd. PKP S.A. Oddział Gospodarowania 

Nieruchomościami w Katowicach nie prowadzi rozmów z gminą Myszków, co do zbycia 

drogi położonej w części na działce nr 1. Gmina nie występowała o nabycie powyższej drogi. 

Biorąc wszystko pod uwagę, to jest to, że droga ma charakter drogi publicznej, służy 

działalności spółki PKP S.A., jako dojazd do przystanku Myszków-Mrzygłód, PKP nie 

posiada jej na stanie oraz nie stanowi ona dojazdów do naszych obiektów. PKP S.A. Oddział 

Gospodarowania Nieruchomościami w Katowicach nie widzi zasadności ponoszenia kosztów 

związanych z remontem nawierzchni drogi”. Tych spółek kolejowych jest wiele. Ja pisałam 

co najmniej do trzech, żadna spółka nie widzi sensu i zasadności ponoszenia kosztów 
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związanych z remontem nawierzchni drogi. Wszyscy odsyłają do władz miasta. Panie 

burmistrzu ja sugeruję, żeby wraz z tym pismem, które zostanie skierowane z komisji 

rewizyjnej, ja bardzo dziękuję, że państwo chcecie pomóc. Istnieje jeszcze możliwość 

nawiązania porozumienia z PKP, żeby w jakiś sposób partycypować w tych kosztach. 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że chciał tylko powiedzieć, że rozumie, że PKP tam 

wyjaśniało, że to jest drogą technologiczna. Natomiast mam takie myśli, że do końca PKP nie 

zdaje sobie z tego sprawy, że to jest jedyny dojazd do dworca w Mrzygłodzie. Jeżeli to pismo, 

które wystosujemy, ja myślę, że tutaj trzeba z panem burmistrzem porozmawiać czy ta droga 

nie jest zagrożeniem dla naszych mieszkańców, bo jeśli jest zagrożeniem, a jest, bo tam 

można sobie samochód uszkodzić, to czasem czy nie zagrozić PKP zakazem wjazdu na ten 

teren ich prywatny. Wtedy ten dworzec straci sens. Jeżeli to pójdzie gdzieś medialnie wyżej, 

to może PKP zastanowi się czy te 200 m warto naprawić, a my jako miasto też wydaje mi się, 

że nie będziemy się dokładać do czyjejś drogi, bo tutaj to nie nasz interes. Jeszcze raz 

przypomnę, że tam PKP lekką ręką wyremontowało kilometr drogi asfaltowej po drugiej 

stronie torów, bodajże dla kilku domów. Ktoś tam chyba nie do końca pomyślał albo się 

pomylił, że dojazd do PKP zrobił z drugiej strony. Ktokolwiek pojedzie sobie przez wiadukt 

w kierunku Włodowic zobaczy piękną drogę asfaltową wzdłuż torów dla bodajże kilku 

posesji. Cieszę się, że ta droga jest, ona też jest technologiczna, ona też jest tak troszkę pod 

kątem dojazdu do torów, natomiast jest wstydem dla PKP, że wybudował dworzec, a nie 

może dopuścić mieszkańców, a my w trosce o mieszkańców, może być tak, że zagrozimy 

wjazdem na czyjąś posesję. Jeżeli by się okazało, że jakaś firma prywatna, która ma jakąś 

galerię handlową, jakiś market i postawiłaby sobie drogę dojazdową z dziurami głębokości 

pół metra, to ja jako burmistrz miasta bym zabronił tam wjeżdżać.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że jest wniosek komisji. Dziękuję komisji 

rewizyjnej, komisja dzisiaj zakończyła swoje posiedzenie, nie miałem okazji jeszcze 

zapoznać się z wszystkimi materiałami, ale możemy wniosek komisji potraktować, jako 

wniosek całej rady miasta. 

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że jeszcze wypowie się odnośnie drogi w ulicy 

Towarowej. Ta droga to nie jest pomyłka. Zlikwidowano przejazd kolejowy, który łączył 

ulicę Koronacyjną z ulicą Towarową i w związku z tym, żeby ludzie mogli dojechać, musiano 

pobudować drogę po drugiej stronie torów, właśnie z wjazdem pod wiadukt i tutaj mówiłam 

o tym lustrze. Ta droga ma rzeczywistą wadę czy faktyczną wadę, tam będą zalewane dwie 

czy trzy posesje przy deszczach. Zgłaszałam to w trakcie budowy tej drogi, niemniej jednak 

odpowiedziano mi, że będzie to wykonane zgodnie z projektem i nie będą te działki, bo to 

chodzi o działki zalewane. Okazało się wiosną, że te działki są zalewane. W tym temacie też 

pisałam kilka pism. Odbyła się komisja. Były osoby z urzędu miasta. Niestety ani projektant 

ani wykonawca odpowiedzieli, że nie będą tego naprawiać, bo zrobili zgodnie z planem. 

Zgodnie z planem ta droga jest wykonana dobrze, natomiast ona ma wadę faktyczną. Dlatego 

pytałam pana burmistrza, bo na dniach miało się odbyć przekazanie tej drogi miastu, żeby ta 

droga technologiczna, kolejowa, dawna, po naprawieniu jej, położeniu asfaltu, została 

przekazana miastu. Pan burmistrz niestety nie wie czy było to wykonane. Myślę, że nie było, 

bo pamiętałby, bo to odbędzie się u notariusza. Natomiast odcinek ten, o którym mówię, 

dojazdu z drugiej strony, leży na działkach PKP i leży na działkach Skarbu Państwa. Więc 

trzeba w dwa miejsca się kierować, do urzędu wojewódzkiego oraz przez starostwo i to już 

zostało wykonane i o pozyskanie tych gruntów do PKP. Póki co uważam, że jakaś naprawa tej 

drogi, tymczasowa, naprawdę by się przydała, bo nie jest to dobra wizytówka naszego miasta. 

Wiele osób korzysta i to nie tylko ci, którzy dojeżdżają do pracy, ale są osoby przyjezdne, 
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pielgrzymi. Któraś pani z tych osób, które akurat przyjeżdżały czy odjeżdżały i potem były 

drugi raz, powiedziała, że będą się modlić. Mówię dobrze, każda pomoc jest z każdej strony 

potrzebna.  

Radna p. Elżbieta Doroszuk przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Myszkowie, które odbyło się 

19.04. br. W trakcie tego posiedzenia zaopiniowaliśmy darowiznę na rzecz powiatu 

myszkowskiego Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego w Myszkowie, kolejnej 

karetki, która docelowo będzie przekazana Republice Ukrainy. 

Radna p.Beata Jakubiec Bartnik powiedziała, że chciała zgłosić, właściwie zgłaszała 

w zasadzie na komisji budżetowej pani Iwonie, żeby tam na ulicy Zamenhoffa zabezpieczyć 

trzy dziury. Pierwsza jest na wjeździe do ulicy Zamenhoffa, ona ma tam 40 cm i trzy dziury 

vis a vis przedszkola. Są bardzo głębokie i ciężko je wyminąć, żeby były załatane. 

Radny p. Dominik Lech powiedział, że nawiązywał dzisiaj w sprawozdaniu pana burmistrza 

co do drogi Pułaskiego. Dlaczego? Dlatego, że od początku mojej kadencji przypominam cały 

czas o tej drodze, a teraz mieliśmy długi weekend i wiemy, co na tej drodze się dzieje, jaki 

jest ruch wzmożony. Kilka lat temu zginęła jedna z moich sąsiadek na tym odcinku. Teraz 

w długi weekend byłby ponownie taki sam przypadek, gdybyśmy nie wylecieli na ulicę, nie 

zatrzymali ruchu, jest to osoba niepełnosprawna. Dlaczego o tym przypominam. Chciałbym, 

aby ze strony miasta i ze strony rady miasta i bardzo państwa o to proszę, żebyśmy mogli 

wystosować jakieś pismo czy zaproponować powiatowi i PZD, aby ten odcinek, to jest taki 

sam odcinek, jak na ulicy Koziegłowskiej i myślę, że ruch jest tak samo wzmożony i tak samo 

niebezpieczny, czy byśmy po prostu nie mogli, na tej samej zasadzie, tego odcinka dla 

bezpieczeństwa mieszkańców, wykonać tak samo, jak będzie wykonany na ulicy 

Koziegłowskiej. To jest taka moja prośba do państwa na przyszłe komisje, przyszłe sesje, 

żebyśmy się jednak tym zajęli. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że z tego co wie, to powiat jest przychylny, 

natomiast sam miałem kiedyś przyjemność z panem dyrektorem rozmawiać  i obiecują nam, 

że ma powstać nowa od ronda do Siewierza. 

Radny p.Eugeniusz Bugaj powiedział, że w imieniu mieszkańców i młodzieży szkolnej 

Zespołu Szkół nr 2 na Będuszu gorąca prośba, żeby zechciałby służby podjechać sprawdzić, 

naprawić dach na przystanku autobusowym i trochę posprzątać, bo już wiosna przyszła, 

wypadałoby trochę odświeżyć ten przystanek, korzysta młodzież, ale i mieszkańcy wspólnoty 

mieszkaniowej przy ulicy Pułaskiego 70. W związku z tym taka moja gorąca prośba w 

imieniu mieszkańców.   

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że jak tu wcześniej było mówione, w dniu 

wczorajszym Komisja Rewizyjna odbyła objazdową wizję lokalną z oceną stanu dróg 

gminnych, w szczególności z wyszczególnieniem dróg gruntowych. Nasze wrażenia są nie 

najlepsze z tego objazdu i z tej wizji lokalnej. Z tej wizji lokalnej sporządziliśmy protokół 

i został również skierowany do pana wniosek panie burmistrzu z wytypowaniem przez 

Komisję Rewizyjną, wniosek można powiedzieć poparty przez całą komisję czyli nie było 

różnicy zdań w tym temacie, które drogi należy zrobić, wyremontować i wyrównać. Był przy 

tym obecny również pan inspektor, pan Zenderowski, który można powiedzieć, nie wnosił do 

tego wytypowania tych dróg żadnych uwag. Uważa, że są one wskazane w sposób słuszny. 

Zwracam się do pana z taką prośbą, żeby się pan pochylił panie burmistrzu i wziął pod uwagę 
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nasze sugestie i nasz wniosek rozpatrzył pozytywnie. Chciałem się również odnieść do 

wcześniejszych tutaj wypowiedzi pani radnej Jastrzębskiej odnośnie tej drogi nieszczęsnej, 

która doprowadza mieszkańców zmotoryzowanych i nie tylko, do dworca kolejowego 

w Mrzygłodzie. Jak zobaczyłem stan tej drogi wczoraj, to byłem z zszokowany. Ja powiem 

szczerze, że takiego stanu drogi nie widziałem od lat. Ja tam ostatnio byłem kilkadziesiąt lat 

do tyłu na tym dworcu. Ten dworzec wygląda naprawdę wspaniale po modernizacji i nie 

licuje z tą drogą, która tam doprowadza mieszkańców. Ja rozumiem, że jest to droga, która nie 

jest aktualnie w naszym władaniu, nie jest na naszym terenie, niemniej jednak nie zwalnia nas 

to od odpowiedzialności za to, żeby mieszkańcy, którzy tam dojeżdżają, dojeżdżali 

i dochodzili w sposób bezpieczny. Bardzo uprzejmie pana proszę o pochylenie się nad tym 

tematem i nad tematem wskazanych przez Komisję Rewizyjną dróg gruntowych do remontu.  

Radna p.Halina Skorek-Kawka zwróciła się do pana burmistrza z prośbą odnośnie ulicy 

Kościuszki. Chodzi mi o chodnik tutaj, jak apteka jest, wcześniej przed apteką. Ja wiem, że to 

droga wojewódzka, ale jest fatalny stan i jest to na terenie naszego miasta, w samym centrum. 

Tam są straszne dziury, jest niebezpiecznie dla przechodzących. Gdyby pan był uprzejmy 

dalej to skierować, żeby województwo raczyło zrobić fragment remontu, uzupełnić te dziury. 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że każdy może pomyśleć, że radni tu zgłaszają takie 

drobne rzeczy i oni mają jakieś pierwszeństwo. Chciałem pochwalić pracowników urzędu 

miasta. Jest taka zakładka w dziale mieszkańcy, zgłoś usterkę. To naprawdę działa. W ciągu 

kilkunastu minut po zgłoszeniu są informacje zwrotne o tym, że urząd dostał informację 

i zacznie działać. Jest to kawał dobrej roboty, bo takie drobne rzeczy, mniej ważne i nawet 

ważniejsze, urząd tutaj sprawnie działa. Muszę też pochwalić PZD w Żarkach. Kilka lat temu, 

jeszcze jak nie byłem radnym, wysłałem maila o jakiejś tam gałęzi, która wystaje na drogę. 

W ciągu 3 godzin dostałem odpowiedź, że została ona usunięta. Wczoraj też informację 

dostałem od mieszkańca, że po zgłoszeniu mailowym do ZDP, dosłownie w godzinę 

przyjechali, posprzątali chodnik i drogę powiatową. Korzystajmy z tego i jeżeli mieszkańcy 

mają taką informacje, proszę z tego korzystać, naprawdę warto, urzędy dobrze działają pod 

tym kątem. Dopóki ktoś tego nie przekaże, to nikt o tym nie wie albo mało osób. Natomiast, 

jeżeli te usterki się zgłosi, to mamy te służby porządkowe, które tutaj mogą podziałać. 

Przewodniczący Rady Miasta podziękował radnemu za przypomnienie tej ważnej informacji 

dla mieszkańców. Ja zachęcam mieszkańców, żeby korzystali z BIP-u gminy Myszków. Tam 

jest też SMS-info, kto z państwa się nie zapisał, można zgłosić się do urzędu miasta, podać 

swój numer telefonu, będziecie państwo otrzymywali na bieżąco wiadomości. 

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że mamy w budżecie pewną pulę przeznaczoną na 

poprawę stanu chodników w mieście. Jakie planuje pan dokonać zmiany poprawy stanu 

chodników na terenie miasta Myszkowa?  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że rozumie, że pan burmistrz, pani wiceburmistrz 

zapisują wszystkie wnioski i uwagi. Nie muszą nam w tej chwili udzielić odpowiedzi, ale 

wszystko to, co tutaj zostało poruszone,  my też jako radni pamiętamy i zapytamy na komisji. 

Bardzo proszę panie burmistrzu pamiętać o łączniku Leśna- Wolności. Też jest w fatalnym 

stanie.  

Do punktu 10.  

Zamknięcie obrad sesji.  
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Przewodniczący Rady Miasta podziękował radnym za udział w uroczystościach 1 Maja 

i 3 Maja. Szczególnie chciałbym podziękować pocztowi sztandarowemu, pani Ewie, pani 

przewodniczącej Zosi, panu Robertowi, ale również osobom, które się zgłosiły, pani Beata 

Jakubiec-Bartnik, pan Tomek Załęcki, gdyby był jakiś problem, też byli chętni wziąć udział 

w poczcie sztandarowym. Bardzo państwu za to dziękuję. Zapraszam na 8 maja. Dziękuję 

pani dyrektor MDK za zaproszenia dla radnych na spektakle, które odbywają się w naszym 

domu kultury. Jednocześnie zapraszam mieszkańców, bo w domu kultury się dużo dzieje. 

Dziękuję pani Małgosi, że wytrwała z nami cała sesję. Zapraszam mieszkańców na sesje, 

wstęp jest wolny, nie trzeba żadnych zaproszeń, każdy ma prawo uczestniczyć. Jednocześnie 

składam gratulacje dla MKS-u Myszków, 75 lat. Na stadionie narodowym MKS odebrał 

nagrodę.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że kolejna planowana sesja odbędzie się 30 

czerwca.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta w Myszkowie zamknął 

obrady XLIX sesji Rady Miasta w Myszkowie. 
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